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.. so zapeli člani prešnje vlade in veselo opravljajo naprej 

svoje naloge. Z izvolitvijo državnega zbora so izgubili 

ideološki predznak in izvajajo le »tehnične naloge«. 

Pritožb ni slišati, razen med fanatiki, ki bi radi menjali 

»vse po spisku«.

Slovencem se zadnje dni kar lepo piše. Na prvi strani 

uglednega dnevnika (v okvirčku): RAST SE NADALJU

JE, TOLAR KREPI ! Ni čudno, da »tehnični predsednik 

Janez« napoveduje vključite v DENARNI UNIJO celo 

pred vstopom v EU. Morda pa je košata smreka na trgu 

sv. Petra le koga prepričala o slovenski gospodarski 

sposobnosti.

Kar si dovolj močno želimo, se rado uresniči. To nam 

sporoča tudi papež, ki Slovence »MA ŠE VEDNO RAD« 

! Tudi Milana, ki je končno šel k sveti maši. Sicer ni 

jasno, če je dobil kakšen namig glede mandatarja, saj se 

menda nikamor ne mudi.

Dokler bodo le »tehnično« urejali državne zadeve, se nam 

ni treba bati. Pred slabim letom je tudi Marjan pleteničil 

nekaj o tehnični vladi, pa ni uspel. Tokrat pa so vse 

stranke prepričane, da brez politične vlade ne gre. Zato je 

prvi krog neuspešno potekal in tudi drugi je vprašljiv.

Slovenski volivci so preprosto ugotovili, da ima vsako 

telo levo in desno nogo in tudi levo in desno roko. Če 

hodimo naravnost ali po ovinkih, je cilj še vedno 

dosegljiv. Za roke a je pomembno, da so skladne. Kar 

desna podpira, naj leva ne podira. Pri delu ali molitvi je 

potrebno roke skleniti, sicer ni uspeha.

Lepo bi bilo, da bi pred prazniki verni in neverni ponudili 

roke v praznični pozdrav za boljši jutri. Privoščimo si mir. 

Roke pripravimo za delo, saj nam tudi v prihodnjem letu 

ne bo nič podarjeno.

Idealist

Zemlja je okrogla - veliko Zemljanov tudi. 
Pričakovanja in želje imajo neomejen rok trajanja. 
Jezik je zapornik z najmanj svobode.
Kjer se začne da, se končajo sanje.
Eni si lastijo zasluge, drugi si samo lastijo.
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V ospredju

ZA »NASE« 
TEME ČAS 

ŠELE PRIHAJA
Za hitrejši razvoj manj razvitih območij v Sloveniji

Topler in Petrovič veliko pomagali pri 

določenih zadevah, pri razvoju 

Koroške in da poslanca, ki sta iz 

različnih političnih opcij morata najti 

skupen jezik za tiste probleme, ki 

nimajo političnega naboja. Ko gre za 

konkretne probleme, ne vidim 

potrebe, da bi različno gledala na to, 

ali je cesta potrebna, ali je potrebno 

več denarja za kmetijstvo, ali za 

infrastrukturo. Ko bo šlo za politične 

odločitve, bodo stvari težje. Če ne bo 

dogovora, bova pač glasovala vsak po 

svoje.

O Ali je že vidna tudi ta funkcija 
poslancev, ki seveda ni vezana 
Zgolj na pozicijski oziroma 
opozicijski položaj? Se še vedno

Herman Tomažič

erman Tomažič je 
moška polovica 
koroških poslancev v 
Državnem zboru. Vsaj 
polovico tako pomem

bna kot ženska, ob tem, kar zdaj 
(ne)delajo poslanci v Ljubljani, pa 
seveda še vedno velja za nas, 
koroške volilce, da so naša 
pričakovanja rezultatov njihove
ga početja velika. Še vedno tudi 
radeljskega župana smo zato 
povprašali o tem, kaj se trenutno 
dogaja v Ljubljani.

O Prvi vtisi?
Bi rekel, da so za ta čas, za to obdob

je, zelo mešani. Ni si še mogoče 

oblikovati nekega jasnega vtisa, da je 

to dobro, da je to slabo, ker se stvari 

še ne dogajajo. V parlamentu so zgolj 

tipanja in vprašanja kadrovskih 

rešitev, postavljanje najbolj odgov

ornih funkcij. Tu igra pomembno 

funkcijo pripadnost določeni opciji. 

Pripadniki strank slovenske pomladi 

skušajo uveljaviti svoj interes, ostale 

stranke pa tudi na nek način skupne

ga, drugega. V kuloarjih morda manj 

resne, uradno pa dosti bolj, in to je 

znano tudi javnosti.

O Ali ims vara vtis, od zunaj 
seveda, da bo v tem mandatnem 
obdobju vendarle vse drugače 
tudi v državnem zboru?

Ne morem seveda vedeti natančno, 

kako je bilo v prejšnjem mandatu. 

Televizijska slika ne pokaže vsega, 

zato ta primerjava meni zdaj še ne 

pomeni veliko.

Ciljam seveda na bipolarnost, ki v 

prejšnjem sklicu le ni bila tako izrazi

ta.

To je seveda dejstvo. Parlament je 

razdeljen na dva dela. 45 proti 45, 

ne glede na to, ali kdo priznava tako 

delitev ali ne. To se pokaže ob glaso

vanju. Razen z dogovorom pač ni 

mogoče dobiti več kot 45 glasov. 

Gre za pozicijo, ki jo je mogoče 

preseči edino dogovorno. Izjave, da 

ima nekdo večino, so se vsaj do sedaj 

izkazale za netočne.

O Ne glede na to, da ste poslan
ci vseh Slovencev, verularle 
nosite s sabo imhrbtnik okolij, ki 
so vas izvolila. Kaj je v vašem 
nahrbtniku?

Žal je nahrbtnik prazen, razen seveda 

potreb in želja, da bi z Koroško 

dosegli več, torej poskrbeli za

enakovreden razvoj Slovenije. To je 

seveda interes tudi drugih poslancev, 

za njihova okolja. Sicer pa sem v 

predvolilnem času rad poudaril, da 

zame niso tako pomembne velike 

politične teme, temveč tiste praktične, 

ki bodo pomagale slovenskim manj 

razvitim področjem k hitrejšemu 

razvoju. Zame je to pač Koroška in 

znotraj nje Dravska dolina, kjer so me 

ljudje izvolili. Gre za vprašanja 

ekologije, infrastrukture, prometa in 

še posebej načelno vprašanje finan

ciranja v tej državi. Menim, da bi

moralo biti za taka področja, kot je 

Koroška, namenjenega več denarja. 

Za delovna mesta, razvoj kmetijstva, 

za turizem...

O V prejšnjem sestavu je imela 
Koroška tri poslance. Vse tri iz 
ene, vladne stranke. Bosta z 
Mravljakovo lahko tako uspešna 
kot je bila trojka Sušek, Petrovič, 
Topler?

Gotovo je bila prednost biti v isti in še 

vladni stranki. Možnosti so bile bolj 

odprte. Ocenjujem, da so Sušek,

ukvarjate zgolj s tako imenova
nimi velikimi temami?

Ne glede na vse so vprašanja man

datarstva velike teme, čeprav so samo 

kadrovske. V glavnem se še ukvar

jamo vsi s tem. Vzporedno pa vendar

le tečejo nekatera dogajanja, ko gre za 

takoimenovana vprašanja prisotnosti 

županov. Tu skušamo najti način, 

kako bi združili interese, ki so 

podobni, če ne enaki vsaj v približno 

enakih okoljih. Tu skušamo uveljaviti 

interes, zaradi katerega smo kandidi

rali - to pa je enakomernejši razvoj 

podeželja.

o Se torej oblikuje nek novi 
blok znotraj državnega zbora, 
nekak zbor županov v državnem 
zboru?

V šali morda res, sicer pa gre za 

poskus. Da bi se to uveljavilo na 

posameznih programskih točkah, ne 

pa za način dela nasploh.

O Zaenkrat je s veda mogoče 
govoriti le o vašem položaju v
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Komentar
stranki Ste se že dogovorili za 
delitev dela in imate kakšne 
posebne zadolžitve?

Nič še ni dorečenega. Pripravljamo 

predloge poslanskih skupin za sodelo

vanje v odborih. Sam tudi kandidiram 

v nekatere, seveda pa še ni mogoče 

reči, v katerih bom. Kar na začetku 

sem prišel v KV1AZ, ki pa je bil 

začasen. Kandidiram pa resno za 

odbor za infrastrukturo, za finance, 

pač tam, kjer je mogoče dobiti več 

podatkov in priti do več vpliva. To me 

posebej zanima.

O Bo torej mogoče reči, da smo 
tudi Korošci pri koritu? Vas bo 
pri tem vaša LDS podprla?

Kaj bova oba poslanca s Koroške 

lahko naredila, se bo kmalu pokazalo. 

Mislim, da je interes obeh, da naredi

va za to okolje čim več. Prepričan 

sem, da bova v teh prizadevanjih delo

vala usklajeno.

O Sta se o tem že dogovorila?
Ne, čeprav je bilo to mogoče razumeti 

že iz prejšnjih pogovorov in 

navsezadnje nastopov v predvolilnem 

času. Mnoge najine programske točke 

se pokrivajo. Za LDS pa je tako ena 

njegovih pomembnih opredelitev 

skladnejši razvoj Slovenije. To je tudi 

eden razlogov, da sodelujem v tej

stranki, poleg tega pa me ne obvezuje, 

da moram v vsakem primeru glasovati 

zanjo.

O Pa je prav strankarska disci
plina v teh porodnih krčih tega 
državnega zbora zelo pomemb- 
na. Kako je to videti v Ljubljani? 

Dejstvo je, da drugače ni mogoče. 

Čudno bi bilo, če bi bilo drugače. Res 

pa je, da so v pomladnih strankah, ki 

so se opredelile za koalicijo, ti dogov

ori trdnejši, medtem ko v drugem delu 

parlamenta takšnih dogovorov in obli

gacij ni. Nihče tega posebej strogo ne 

nadzira ali zahteva.

O Ali je torej edina alternativa 
mandatarstvu Marjana 
Podobnika v novih volitvah? 

Resnica je, da drugega bloka ni nihče 

oblikoval. Ta je pač ostal izven koali

cije pomladnih strank. Napovedati je 

mogoče samo to, da brez dogovora 

med strankami pomladi in kakšno 

drugo stranko ostaja pozicija 45 : 45. 

To pa odpira več različnih možnosti, 

med drugim tudi volitve. Opcija z 

LDS je torej samo v dogovoru.

O Bi šli na volitve spet kot kan
didat IDS?

Če bi bile volitve predčasne, 

gotovo !□ Edi Prošt

Pripis uredništva:

Pred zaključkom redakcije te številke Prepiha smo skušali 
priti v stik tudi s poslanko Darinko Mravljak. Ob novem 
letu smo namreč želeli bralcem predstaviti oba naša 
zastopnika v državnem zboru. Žal nam zaradi odsotnosti 
gospe Mravljakove to ni uspelo, zato bomo pogovor z njo 
objavili v eni od naslednjih številk Prepiha.

JELOVICA
lesna industrija, Kidričeva 58, 64220 ŠKOFJA LOKA 

tel.:(064)61-30, faks:634-261

Ravne na Koroškem, Čečovje 5 
g 0602 20175

Tudi v letu 1997 z vami.

v,

preverit

mimymnom

SP0ST0VANE OBČANKE IN 
OBČANI DRAVOGRADA, 

DRAGI KOROŠCI !
Da, leta minevajo. Mnogo prehitro. Živo se še spominjam zdravic in 
dobrih želja, izrečenih pred letom dni. In že je mimo. pred nami pa 
nova priložnost, da si zaželimo vse dobro.

Marsikomu je leto, ki mineva, prineslo veliko sreče in zadovoljstva, 
nekateri so bili zgolj spremljevalci minevanja. Marsikdo je storil vse, 
kar si je začrtal, nekaterim to ni uspelo. Marsikdo si želi ponovitve, 
nekateri novo priložnost.

V občini Dravograd ugotavljamo, da je za nami uspešno leto. Leto, v’ 

katerem smo z novogradnjami in rekonstrukcijami storili velik korak 
naprej. Korak, ki obeta nov razvoj in ki nas zavezuje k še večji 
delavnosti in ustvarjalnosti. Prepričani smo, da smo na dobri poti, ki 
nas bo popeljala iz povprečnosti in sivine v prihodnost, ki si jo 
zaslužimo.
V Dravogradu se veselimo tudi uspehov v drugih koroških občin in 
vsem želimo in jih podpiramo pri njihovem prizadevanju za lepši jutri. 
Uspešnost je namreč edina možnost, ki lahko Koroško popelje iz 
anonimnosti.
Vsem Dravograjčanom in Korošcem, vsem ljudem dobre volje, želim 
vesele božične praznike in obilo sreče in zdravlja v letu, ki prihaja. 
Želim, da bi lanske neuresničene želje postale resničnost v letu 1997. 
Sreča srečnih pa naj bo še večja.

Rado Krpač
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(Kdor molči, na vse in vsem odgovori)

--------------------------------------------------- Aktualno
primerih šlo za formalno sporne, po 

vsebini pa špekulativne postopke, z 

jasnim ciljem izpeljati zadeve tako, da 

bo objekt prešel v roke tistemu, 

kateremu je bil namenjen. V tej luči 

predlagajo tudi preučitev povezav 

med bivšim vodstvom Slovenskih 

železarn in poslovnežem Valterjem 

Wolfom.

Tudi UHP peč še buri duhove

Sindikalna podružnica sindikata 
kovinske in elektroindustrije 
Slovenije - podjetij v sistemu 
Slovenskih železarn, ki so na 
Ravnah na Koroškem, od časa do 
časa spregovori tudi v javnosti in 
takrat vodstvu Slovenskih 
železarn poraste adrenalin. Ondan 
so na novinarski konferenci na 
Ravnah dejali, da se vodstvo kon
cerna kiti s floskulami o zgodbi o 
uspehu, vendar ne gre za uspeh na 
Ravnah, temveč za uspeh na račun 
Raven, kolikor je ob nekaj mili
jardni izgubi sploh mogoče govoriti 
o uspehu.

Seveda pa je vodstvo koncerna v zad

njem času spoznalo, da odgovarjanja 

na ravenske sindikalna razmišljanja še 

bolj netijo ogenj, zato se je koncern, 

kakor tudi vodstvo, zavil(o) v molk. 

Prekipelo pa je tudi sindikalistom, ki 

so se po slabem letu dni odločili, da 

javnost seznanijo s svojimi pobuda

mi, ki so jih v začetku januarja letos 

naslovili na vladno delovno skupino 

za preprečevanje oškodovanj 

družbenega kapitala in komisijo poz

valo, da preuči pojavne oblike 

negospodarnega razpolaganja in 

oškodovanja državne lastnine v 

Slovenskih železarnah. Ta sindikat je 

namreč prepričan, da je bilo v zadnjih 

letih precej denarja (državnega) 

namenjenega za napačne projekte, kot 

nakup licence za oklepnik Pandur v 

višini petih milijonov mark, v Livarno 

Štore so tik pred stečajem vložili dva 

milijona mark, v jeseniški SEICO pa 

tik pred likvidacijo tri milijone mark 

itd.

Omenjena delovna skupina je sindikat 

pozvala, naj ji pisno posreduje, kje in 

kod je prišlo do oškodovanja 

družbenega premoženja. Seveda so 

sindikalisti vzkliknili: hej, gospoda, če 

bi mi to vedeli in za to imeli dokaze, 

potem bi vse skupaj že zdavnaj prija

vili kriminalistom. Ta komisija oziro

ma delovna skupina je zadolžena za 

preučevanje teh zadev, zato so sid- 

nikalisti na Ravnah v pisni pobudi 

tudi izpostavli le tiste točke, kjer 

sindikat meni, da bi lahko prišlo do 

oškodovanja družbenega premoženja 

v sistemu Slovenskih železarn, država 

pa menda že ima tiste vzvode, s kater

imi bo lahko te namige sindikata 

potrdila ali ovrgla.

Prelivanje ka
pitala v tujino

Sindikat SKE1 železarskih družb na 

Ravnah je Ropovi delovni skupini 

predlagal, da bi preverila in javno 

predstavila dolg koncerna Slovenske 

železarne in kje je ta dolg nastal. Še 

posebej opozarjajo na zahteve 

poslovodstva in predsednika nad

zornega sveta Slovenskih železarn o 

čiščenju bilanc posameznih družb. 

Čiščenje bilanc je po prepričanju 

sindikata lažno predstavljanje nekega 

stanja in spremembo kapitala. Gre pa 

predvsem za urejanje razmerij in 

bilančnih podatkov koncemskih družb 

zaradi ukinitve tako imenovanih C 

družb oziroma podjetij spremljajočih 

dejavnosti. Sindikat SKE1 je predla

gal, da bi pretresli tudi poslovanje in 

nekatere govorice o prelivanju kapi
tala družb Slovenskih železarn v tuji

no in posledice tega prelivanja.

Zavožene
investicije

Za razvpito naložbo v UHP peč pred

lagajo pregled celotnega postopka 

gradnje. Ta peč je bila narejena brez 

zvočne zaščite, škoduje zdravju 

zaposlenih, lastnikom hiš v bližini te 

peči pa so Slovenske železarne - po 

mnenju SKEI - izplačale nenormalno 

visoke odškodnine. Sindikat je v 

zapisu tej komisiji izpostavil 

možnosti, da gre pri tem za nečiste 

posle.

Opozarjajo tudi na propadli projekt 
SER, ki ni bil realiziran, nabavljeni 

stroji pa še vedno stojijo na vseh kon

cih ravenske železarne in se 

sprašujejo, koliko je ta zavožena 

investicija stala. Podobno velja za 

projekt pandur oziroma valuk, prvi 

slovenski oklepnik. Pri tem projektu 

opozarjajo tudi na to, da bi delovna 

skupina morala preučiti tudi vlogo 

lastnika, med drugimi tudi bivšega 

državnega sekretarja Iva Baniča, ki je 

bil na ministrstvu za gospodarske 

dejavnosti zadolžen tudi za železarne.

Špekulacije
Pri prodaji objektov družbenega stan

darda in drugih primerov dezinvesti- 

ranja sindikat meni, da je v mnogih

Sindikat še posebej zanima prodaja 

hotela Korotan v Portorožu in 

sprašujejo, ali je bila cena realna, 

predvsem pa namen države, ki je 

objekt iz enega ministrstva prodala 

drugemu ministrstvu, torej sama sebi.

Prodaja spe
cialne jeklarne
Slovenske železarne, Metal Ravne 

d.o.o., je v letošnjem letu avstrijski 

družbi Treibacher Auermet GmbH, ki 

je podružnica Treibacher Industrie 

AG, prodal 2000 kilogramsko vaku

umsko indukcijsko peč, ki je na 

Ravnah bila bolj znana kot obrat spe

cialne jeklarne. Firma Treibacher 

Auermet je odkupila peč za okoli 3,2 

milijona mark, prostore pa so vzeli v 

najem.

V Sloveniji je nastala tudi nova firma 

Treibacher Auermet Ravne d.o.o., ki 

je podružnica firme Treibacher 

Auermet GmbH. Sindikat SKEI na 

Ravnah v tem primeru zanima, čigava 

je bila odločitev za prodajo te 

jeklarne, kakšna je bila cena in kdo je 

pri tej prodaji sodeloval. Še več: 

delovno skupino za preprečevanje 

odškodovanj družbenega kapitala so 

pozvali, da skušajo ugotoviti, ali je pri 

tej prodajo šlo tudi za kakšne interese 

posameznikov ali zgolj za zgrešeno 

potezo.

Kraja
programov

Ravenski sindikat prenašanje pro

gramov iz ene lokacije na drugo 

imenuje - kraja programov. Gre za 

tiste programe, ki bi jih po njihovem 

mnenju še vedno morali delati na 

Ravnah, vendar selijo programe, 

kupce in kapital v okviru tako imeno

vanega dolgega programa z Raven v 

Štore.

Sindikat predlaga tudi oceno gospo

darnosti in odgovornost za rezultate 

delovanja na področju prodaje, tako
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na področju posredniške kakor tudi 

lastne prodajne mreže in opozarjajo na 

nenormalno visoke premije oziroma 

provizije. Predlagajo tudi analizo pro

daje celotne linije stiskalnic nekdanje 

družbe Stroji v ZDA in trdijo, da 

lahko dokažejo tudi primer sklepanja 

pogodb za prodajo jekla pod ceno v 

družbi Metal Ravne.

Privatizacija
Sindikat delovni skupini predlaga, da 

bi podrobneje preučila dosedanji 

potek privatizacije spremljajočih 

dejavnosti v sistemu Slovenske 

železarne. Ob tem jih zanima, kdo in 

iz katerega naslova je plačal 

ustanovitvene deleže v posameznih 

družbah, kakšno je premoženje po letu 

dni poslovanja in predlagajo pregled 

poslovnih knjig.

Mnoge družbe, kot del vzdrževanja, 

težka vozila in špedicija, ki so jih pred 

leti na silo privatizirali, naj bi sedaj 

ponovno vzeli pod okrilje Slovenskih 

železarn. Sindikat trdi, da gre za 

nepremišljeno in neodgovorno 

poslovno politiko, kije prinesla veliko 

škodo.

Po mnenju sindikata bi morali oceniti 

tudi primernost višine plačila nekate

rim podjetjem za usluge, ki bi jih 

lahko sami izvajali znotraj koncerna in 

plačilo honorarjev raznim svetovalnim 

ustanovam za izdelavo najrazličnejših 

projektov.

Brez odgovorov
Pri vladni delovni skupni, ki jo vodi 

mag. Tone Rop, so sindikalisti večkrat 

intervenirali in tudi večkrat skušali 

dobiti podatke, ali je bilo po njihovi 

pobudi na tem področju kaj narejene

ga, vendar odgovorov kljub interven

cijam ni bilo. V železarskem sindikatu 

SKEI na Ravnah tako pravijo, da od 

vladne delovne skupine ni korektno, 

da po letu dni niti s stavkom ne 

odgovori na njihovo pobudo in meni

jo, da je to v nasprotju z veljavno kul

turo komuniciranja. Leto dni so ta 

vprašanja tudi držali v predalu, da jim 

ne bi kdo očital politizacije ali še kaj 

več, najprej so se pač želeli poslužiti 

»institucij sistema«, kjer pa so naleteli 

na molk.

Ali si bo država privoščila, da bo s 

tem molkom dopustila ugibanja, češ, 

kdor molči, na vse in vsem odgovori?

(mp)

Aktualno

Najvecja škoda bo nastala, če nekdanja stražnica na Holmcu ne bo dograjena: izgubljen bo lep objekt in delovna 
mesta ter 11 milijonov SIT denarja davkoplačevalcev.

Gradnja dima Bor (nekdanja stražnica Sonjak) na Holmcu je ustavljena
Posnetek: Franc Jurač

Pozoren spremljevalec slovenskega časopis

ja in dragih medijev je že lahko odkril zelo 

ostro časopisno polemiko in TV dvoboje 

med Francijem Trunkom iz Portoroža in 

Jankom Hamlerjem, direktorjem Centra 

šolskih in obšolskih dejavnosoti iz Ljubljane.

Trunk je bil v tem centru kakšne pol leta 

odgovoren za investicije, kasneje je izgubil 

delo: sam pravi, da zato, ker je opozaijal na 

nepravilnosti v tem javnem zavodu, direktor 

dokazuje, daje kršil delovne obveznosti.

Kakorkoli že, zadeva je medijsko zelo 

razvpita, akterji napovedujejo tudi bližnja 

srečanja na sodišču, Koroške pa se ta primer 

dotika zaradi tega, ker ta center obnavlja 

tudi nekdanjo stražnico Sonjak na Holmcu, 

ki je dobila ime Bor (vsi ti objekti dobivajo 

svoja imena, podobno velja za prvi in edini objekt na Koroškem, 

to je Ajda na Libeliški Gori). Vendar so se dela na Boru zaus

tavila in veliko vprašanje je, če se bodo še nadaljevala. Ta 

najbolj črni scenarij pa bi bil za Mežiško dolino še najmanj pri

jeten.

Center šolskih in obšolskih dejavnosti (CŠOD) je leta 1992 

ustanovila Vlada Republike Slovenije in s pomočjo šolskega 

tolarja v treh letih obnovil deset domov po Sloveniji. Največkrat 

je šlo za obnovo stražnic in danes je v teh objektih skupno na 

voljo 518 ležišč. Od otvoritve prvega doma pa do letošnje pom

ladi je bilo v te programe vključenih več kot 22 tisoč slovenskih 

učencev. V prihodnjih letih naj bi dobili še dodatne zmogljivosti 

in tako bi ob koncu tisočletja lahko v teh domovih lemo nekaj 

dni preživelo v naravi 35 tisoč učencev. V času šolanja naj bi 

bilo tovrsmo bivanje v naravi omogočeno vsakemu slovenske

mu učencu.

V zadnjem času pa je na domnevne nepravilnosti v CŠOD opo

zoril Franci Trunk, ki je opravljal nadzor tudi nad investicijo na 
Sonjaku oziroma Bora. Za objekt Bor Trunk dokazuje, da so ta 

objekt pričeli adaptirati 29. januarja letos na podlagi javnega 

razpisa, ki je bil objavljen v Uradnem listu 14. 7. 1995. Trunk 

dokazuje, in njegove navedbe s podpisi potrjujejo tudi nekateri 

dragi, ki so strokovno sodelovali pri tem projektu, da so pričeli z 

obnovo brez potrebne projekme dokumentacije. Na objektu, ki 

bi moral biti 1. septembra letos vseljen, so danes dela ustavljena. 

Trunk je prvič obiskal ta objekt na Koroškem 6. marca letos in 

takrat ugotovil, da so se dela izvajala po idejnih skicah M 1:100, 

pogodbena vrednost obnove presega 37 milijonov SIT, ki po 

mnenju takratnega svetovalca za nadzor investicij in investicij

ska vzdrževanja niso bila racionalno porabljena.

Takrat je Franci Trunk pripravil predlog potrebne dograditve 

pomožnega objekta in veznega člena med glavnim in 

pomožnim objektom, s čimer je, tako trdi Trank, soglašal tudi 

direktor CŠOD Janko Hamler. Osnovnemu objektu, to je stara 

stražnica, ki je dograjen do IV. gradbene faze, so dodali še 

pomožni objekt, ki je danes postavljen do II gradbene faze, v 

njem pa je bila v pritličju predvidena jedilnica s kuhinjo, sani

tarije za osebje, kotlovnica, manjša delavnica, v mansardi pa 

učilnica, zbornica za pedagoški kader, kabinet, v osnovnem 

objektu pa naj bi na ta račun dobili še nekaj dodamih prostorov. 

Vendar je CŠOD že na osnovnem objektu prekoračil priglašena 

dela, dodatni objekt pa je popolna črna gradnja. Šele 19. junija 

letos je CŠOD so na Urad za okolje in prostor občine Ravne - 

Prevalje dal vlogo za izdelavo lokacijsko dokumentacijo za ta 

dodami objekt, na Upravni enoti Ravne na Koroškem pa so nam 

potrdili, da lokacijskega dovoljenja za ta objekt do danes tudi še 

niso izdali. Vmes je posegel tudi urbanistični inšpektor, ki je 

zahteval ustavitev del, ki so bila že poprej ustavljena zaradi 

dragih razlogov. Ugotovilo se je namreč tudi to, da je CŠOD 

posegel s svojo investicijo na zemljo sosednjega kmeta, kanal

izacija objekta ima izpust na sosedovo parcelo in podobno.

Objekta Bor se vseskozi držijo veliki zapleti. Dela pri obnovi je 

dobila družba Megras Ruše, ki je za podizvajalca izbrala pod

jetje Timberia d.o.o. Okrog obeh podjetij je bilo v javnosti v 

zadnjem času vač zapisov, predvsem okrog septembrske stavke 

v Timberii. Podjetje Timberia, ki je sodilo v okvir bankrotirane 

dražbe Megras, je v procesu dezinvestiranja od sklada za razvoj 

med drugimi kupil bivši direktor Megrasa.

Vendar so delavci Timberie zapustili gradbišče na Koroškem in 

Megras seje obvezal, da bodo dobili novega podizvajalca, to je 

GOR-TAR d.o.o. iz Maribora. A do podpisa pogodbe z novim 

podizvajalcem ni prišlo, saj je direktor CŠOD odločil, da z deli 

na tem projektu prekinejo, z Megrasom pa so v začetku maja 

tudi prekinili pogodbo.

Dela so danes na objektu Bor ustavljena. Na osnovi »začasnih 

situacij« pa bilo Megrasu in Timberii skupno doslej plačano 

okoli 11 milijonov tolaijev. Če se dela ne bodo nadaljevala, bo 

ta denar davkoplačevalcev vržen stran. In za to bo nekdo moral 

odgovaijati. Kot smo že zapisali, za Mežiško dolino in Koroško 

pa bi bilo najbolje, če bi to investicijo spravili pod streho, saj bi 

nov objekt nenazadnje nudil tudi nova delovna mesta, mladina 

iz vse Slovenije bi spoznavala Koroško, nenazadnje imajo nekaj 

od tega tudi hgovine, muzeji itd. □

(mp)
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Zavarovalnica TViglav se zahvaljuje 
vsem svojim zavarovancem in poslovnim partnerjem 

za zvestobo in zaupanje.

Nova poslovna stavba v Slovenj Gradcu

Vam in vašim družinam želimo prijetno praznovanje in uspešno
novo leto 1997.

Zavarovalnica TViglav, d.d.
Poslovna enota Koroška 

Slovenj Gradec
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Intervju

Pogovor z glavno direktorito zavarovalnice Triglav Nado Klemenčič

SJJUII DLj3jj'jl -2AVJÌJ! O VALi-n^
(Sbassa w iiW5i®P0<n

Nada Klemenčič

Nedavno je Zavarovalnica Triglav odprla vrata 

novih poslovnih prostorov na Pohorski ulici v 

Slovenj Gradcu nasproti upravne enote in avtobusne 

postaje. Napoved vodstva, da bodo v prihodnje dvi

gnili zavarovalni portfelj na Koroškem, daje slutiti, 

da bo boj med konkurenčnima zavarovalnicama 

ostrejši kot priznava glavna direktorica zavaroval

nice Triglav Nada Klemenčič.

A Zavarovalnica Triglav je sedež območne 
enote za Koroško postavila ob bok sedežu 
konkurenčne zavarovalnice Maribor. Ali to 
pomeni, da napovedujete oster boj za 
zavarovance, ki so v minulem obdobju 
večinoma sklepali zavarovanja z drugo 
zavarovalnico?

»V Zavarovalnici Triglav smo že dalj časa 

razmišljali o postavitvi sedeža območne enote v 

Slovenj Gradcu. Ta načrt smo uresničili šele ob 

začetku delovanja zavarovalnice Triglav kot 

delničarske družbe. Sedaj smo prisotni v Slovenj 

Gradcu že več kot pet let. Prvi koraki srečanja s 

konkurenco so bili opravljeni že v začetku, sedaj 

smo si že stari znaci in boj za zavarovance ni več 

lako oster.«

A Kaj Koroška pridobi s tem, da je sedež 
območne enote zavarovalnice Triglav v 
Slovenj Gradcu?

»Koroška je pridobila zelo veliko, predvsem pa 

zavarovanci. Domači ljudje, ki najbolj poznajo 

razmere na Koroškem, ob sodelovanju delavcev 

naše zavarovalnice lahko ponudijo najboljša kritja 

tako firmam kot posameznikom. Zavarovalnica 

Triglav je po kvaliteti svojih storitev enakovredna 

najboljšim zavarovalnicam v Evropi.«

<£> Ali ponujate zavarovancem več kot 
konkurenca?

»Gotovo. V to sem prepričana.«

Kaj je to?

»Boljše svetovanje pri 

oceni rizika, svetovanje 

pri izboru zavarovanj; 

pri likvidaciji škode 

strokovno oceno škode 

in takojšnje izplačilo.

Poleg tega delamo celo 

vrsto zavarovanj, ki jih 

druge zavarovalnice v 

Sloveniji ne delajo. To 

je tudi logično, saj v 

centrali naše zavaroval

nice delajo velike ekipe 

strokovnjakov. To nam 

potrjujejo tudi mnenja 

avditorske hiše 

KPMG.«

Kakšna
zavarovanja lahko 
občani sklepajo v 

območni enoti?
»Vsa zavarovanja, ki 

jih pozna Zavarovalnica 

Triglav. Tu ni razlike 

med organizacijskimi 

enotami.«

Kako hitri ste 

pri opravljanju 
storitev za svoje 
zavarovance?

»Naše storitve opravljamo zelo kvalitetno, zlasti se 

trudimo, da škode rešujemo hitro in da jih hitro tudi 

izplačujemo.«

Sj Organizatorji različnih prireditev radi 
iščejo sponzorstvo pri zavarovalnicah. Na 
kolikšen del te pogače lahko pri Zavarovalnici 
Trilgav računajo Korošci?

»V Zavarovalnici Triglav imamo glede sponzorstva 

interna pravila in kriterije, ki so za vse enaki. Če vas 

zanima znesek, iskreno povem, da ga ne poznam. Ni 

pa neznaten.«

(ar)

MESTNA OBČINA SLOVENJ GRADEC

Vsem občanom 
mestne občine Slovenj Gradec 

želim prijetne božične praznike ter 
zdravo in uspešno 

novo leto 1997.

Janez Komljanec 
Župan Mestne občine 
Slovenj Gradec

♦
MESTNA OBČINA SLOVENJ GRADEC
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Anketa

OE W ISTID ‘HWV
Na koledarju bomo kmalu obrnili zadnji list in do novega leta že preštevamo 

dneve, ugotavljamo uspehe svojega dela v letošnjem letu in razmišljamo, kaj 

nam bo prineslo novo 1997. Sreča, zdravje in mir so za vse gotovo najbolj 

potrebni, to se ne da plačati z denarjem. Tako menijo tudi anketiranci, ki jih 

predstavljamo v naši zadnji letošnji anketi.

FRANJA SLEMNIK, referentka, Legen pri 

Slovenj Gradcu: »Ko si bomo ob novem letu 

voščili in stiskali roke, bodo naše želje gotovo 

zdravje in sreča, ki jo v današnjem času najbolj 

potrebujemo. Spremljamo dogajanja v svetu, 

zlasti krute vojne in želela bi, da bi se vse to pri

hodnje leto končalo in da bi bil mir na celem 

svetu. Mirje najdragocenejši in spoštovan.«

CVIJO SAVANOVIČ, referent za vojaške 

zadeve, Dravograd: »Letošnje leto je bilo za 

mene zelo uspešno, tako doma kot tudi na 

službenem pdročju. V službi sem opravljal svoje 

delo vestno in upam, da so bili občani z mojim 

delom zadovoljni. Želim pa si, da bi bilo tudi leto 

1997 takšno, zlasti na področju dobrega sodelo

vanja.«

IGOR PARADIŽ, telefonist, Slovenj Gradec: 

»Vesel sem, da sem v službi uspešen in dokaj 

priljubljen, saj se kot telefonist vsak dan srečujem 

z veliko ljudi. V letošnjem letu mi je ostalo nekaj 

neizpolnjenih želja, za katere mislim, da se mi 

bodo uresničile v prihodnjem letu. Veliko željo 

pa imam, da bi bila zdrava družina in vsi moji 

ostali, saj je to naj večja vrednota.«

MARINA ŠTAMULAK, administrativni 

tehnik, Mislinja: »Za leto 1996 bi lahko rekla, da 

je bilo spričo pestrih političnih dogajanj še kar 

uspešno. Česar nismo uredili v tem letu, bomo 

morali storiti v prihodnjem. Osebno pa si želim

zdravje, srečo in predvsem mir v letu 1997, 

posebno pa veliko uspeha na delovnem mestu.«

MATEJ BLAŽUN, elektro tehnik. Slovenj 

Gradec: »Leto 1996 je bilo za mene srečno in 

uspešno. Cilji iztekajočega leta so izpolnjeni, 

tako da leto 97 pričakujem mimo in poln upanja. 

Se naprej si želim ljubezni, ki jo prejemam. Srečo 

in zdravje pa želim tudi 

drugim. Ker sem lju

bitelj malega nogo

meta, mi je naj večja 

želja, da bi v prihod

njem letu dosegali dobre 

športne rezultate.«

REZKA GOLOB, administrativni tehnik, 

Prevalje: »Navadno rečemo, da naj bi bilo novo 

leto vsaj takšno, kot je bilo letošnje. Če bo tako, 

mislim, da je moja želja le ena; zdravje in dobri 

prijateljski odnosi v službi kot tudi med sosedi. 

Moja velika želja je, da v prihodnjem letu cene 

ne bi prehitro rasle, predvsem pri prehrambenih 

artiklih.«

Tekst in foto: F. Jurač
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Namesto uvoda naslednje izkušnje: ljudje raje govorijo o državi in poklicnem delu kot o zasebnostih. Težave nastanejo, ko želiš stopiti v stik s 
posamezniki iz socialno šibkih oz. obrobnih skupin, ker morajo »zavodi« spoštovati tajnost osebnih podatkov. Sodelujoči so seveda le delček 
pestre sestave osnovne populacije.

Družina Majdič iz Črne

Poslanske 
pisarne v vseh 
okrajih
Družina Majdič iz Črne na 

Koroškem šteje štiri člane, zaz

namovale so jih zdravstvene težava. 

Rajko Majdič je rudniški invalidski 

upokojenec, žena Karolina je 

gospodinja in zaradi zdravstvenih 

težav na kakšno službo niti računati 

ne more. Z mladoletnioma hčerkama 

Bernardo(14) in Valerijo(6) živijo v 

enosobnem socialnem stanovanju in 

večjega bi si težko privoščili. 

Starejša hči Bernarda namesto 

osnovne šole obiskuje bližnji Center 

za usposabljanje, delo in varstvo ter 

bo vedno potrebna pomoči.

Z denarjem morajo skrbno ravnati in 

se med drugim starša ne moreta spri

jazniti s sistemom prostovoljnega 

(dodatnega!) zdravstvenega zavaro

vanja. Zanje je predrago. Zdravila, ki 

jih bolni veliko rabijo, pa je potrebno 

še dodatno plačevati; pri nizkih 

dohodkih je to preveč. Njuna 

največja želja je, da bi se sistem 

zdravstvenega zavarovanja preuredil 

po meri vseh in ne le bogatinov.

Rajko je kritičen do sedanje vlade, ki 

dopušča neodgovorno delo direktor

jem, medtem ko so kazni namenjene 

le malim ljudem. Po zadnjih volitvah 

se čuti opeharjenega, saj celotna 

Mežiška dolina ne bo imela poslanca 

v državnem zboru in tako ne bo 

možno vplivati na odločitve, vsak 

okraj pa bi moral imeti poslanske 

pisarne.

»Če bosta naslednja štiri leta zopet 

takšna vlada in par lament, nam bo še 

slabše na vseh področjih. Z vstopom 

v EU pa bo katastrofa; morali se 

bomo podrediti, še težje bomo proda

jali, tujci pa se bodo lahko zastonj 

vozili preko našega »hrbta«. Zato 

bom glasoval proti vključitvi v EU«, 

je bil odločen Rajko Majdič.

S samoizo- 
braževanjem 
do priložnost
nih del
Branko Plestenjak, metalurški 

inženirji skalec zaposlitva brez nado

mestila, Ravne na Koroškem: »Sam 

sem prekinil delovno razmerje, ker 

so me motili odnosi v delovnem 

okolju, saj se znanje in prizadevnost 

nista cenila. Ves čas se tudi dodatno 

izobražujem. V času brezposelnosti 

se tako lahko preživljam s pogodben

im avtorskim delom, s poučevanjem 

računalniških programov. Sicer pa še 

čakam na kadrovski razpis, ki se bo 

zavlekel v prihodnje leto.

Med ljudmi opažam zadnje čase pre

cej sprememb. Moti me močno 

razširjeno »jamranje« namesto 

konkretnih dejanj. Ljudje, ki morajo 

delati za majhen denar ali »na črno«, 

se zadovoljijo s kritizerstvom, 

namesto da bi se organizirali. Poleg 

tega želim oz. pričakujem, da bi se 

znova cenili poštenje in znanje, kar 

naj bi se čutilo tudi iz oblastnih 

struktur; pa v podjetjih, ki še niso 

propadla. Vsi bi potrebovali pozi

tivno energijo, ki jo pridobiš z 

različnimi aktivnostmi in druženjem 

z ustvarjalnimi in potrpežljivimi ljud

mi. Sam si v prihodnje obetam redno 

zaposlitev, kjer si bomo sodelavci 

zaupali.«

Namesto
pričakovanj,
sprememba
ciljev
Karla Mithans Lamprecht, peda

goginja na ravenski osnovni šoli: 

»Pričakovanjem in željam se 

izogibam, ker so povezana z 

razočaranji in jemljem življenje

takšno, kot je. Tudi s cilji so trenut

no težave. V šolstvu nas vedno bolj 

omejujejo, čeprav se že pol leta 

veliko govori o avtonomiji in svobo

di učiteljev, o celovitem razvoju 

otrok in o starših kot delu vzgojnega 

procesa. Sam zakon sicer vse to 

deklarira, vendar se v pravilnikih 

stvari zelo ozko postavlja, kar vzbuja 

dvome. Kljub stiskam, ki jih doživ

ljajo mladi, pa na račun strokovnega 

svetovalnega dela opravljam vedno 

več administrativnega.

V razmerah pretiranega reguliranja 

odnosov bom pri poklicnem delu 

morala cilje znova oblikovati. Po 

štirih letih prostovoljnega tera

pevtskega dela na področju zlorabe 

drog sem si vzela predah; seveda 

individualnih prošenj ne odklanjam, 

a vztrajam le pri trdno odločenih. 

Med konjički pa sem odkrila slikanje 

na svilo.«

Kdor plača, 
naj tudi 
odloča
Marko Košan, umetnostni zgodo

vinar, Slovenj Gradec: »Menim, da 

nas naša politična dogajanja le 

preveč razburjajo, zato si želim, da bi 

se politika stabilizirala v sferah 

oblasti, kot je to v normalnih 

demokracijah v svetu. Postane naj

profesionalna dejavnost, da se bo 

razvila civilna družba neodvisno od 

dogajanj v politčnih vrhovih. Zdi se 

mi,da se v političnih strasteh 

odražajo najslabše lastnosti ljudi, kot 

sta provincialna zaplankanost in pre

govorna slovenska »favšija«. Kar pa 

ni čudno, saj je naša dežela posejana 

z mesteci, ki so lahko pravo gojišče 

malomeščanskega razmišljanja.

Zaradi tega je pomembno naše 

vstopanje v Evropo, saj bomo s tem 

postali bolj svetovljanski, široki v 

razmišljanju. Sem pa tudi »evroskep- 

tik«, saj malim državam ne bo lahko 

najti prostora na gospodarskem, kul

turnem in drugih področjih.

Kar se kulture tiče, si predvsem 

želim nacionalne muzejsko- 

gledališke mreže, ki bo vzpostavila 

povezave med osrednjimi državnimi 

ustanovami in ostalimi raztrešenimi. 

Zakonu o kulturi navkljub pa niso 

jasno določeni vzvodi za uveljavljan

je zakona na področju organiziranja 

ustanov. Vzemimo pristojnosti na 

raznih nivojih. Nekatere regionalne 

kulturne ustanove npr. država iz 

proračuna v celoti plačuje, 

ustanoviteljske pristojnosti (potrje

vanje programa, imenovanje direk

torja) pa opravljajo lokalne skupnos

ti, ki pa tem ustanovam praviloma ne 

namenjajo niti tolarja. Situacija je 

absurdna do te mere, da so spremem

be nujne. Verjamem!« □

Samo Šavc
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Klub koroških študentov 
razpisuje

Koroški rock’n roli natečaj

Zakaj: Zato, da damo priložnost mladim 
neuveljavljenim rock’n roli (vseh zvrsti in 
podzvrsti) skupinam, zaradi pomanjkanja 

tovrstne kulture na Koroškem.
Pogoji: V prijavi pošljite kaseto s 
15-20 minutno avtorsko glasbo in 
navedite naslov kontaktne osebe. 

Prijave pošljite do 31.01.1997 na naslov:

Janko Reši, Ob Suhi 4/d 
2390 Ravne na Koroškem 

Dodatne inormacije 
na telefonski številki 22 828

FOTO IVKO - Ravne 
@ 20 342

Svojim strankam se zahvaljujemo za obisk 
ob tem pa jim želimo vse naj lepše,

. . v j ^

v p*1
IVKO - kvaliteta, ki se vidr^Sfi

gostinstvo DELALUT 
Prevalje

Zahvaljujemo se svojim gostom za obisk 
v letu 1996 in jim želimo vesele božične praznike 

ter srečno novo leto 1997

Župan, predsednik občinskega sveta, občinski 
svetniki in občinska uprava 

OBČINE RAVNE-PREVALJE
želimo srečno, uspešno in zdravo leto 1997 

vsem občanom občine.
Enaka voščila veljajo tudi za občane 

sosednjih občin.
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OB PRAZNOVANJU DESETLETNICE VARSTVENO DELOVNEGA CENTRA NA MUTI

■*

Od septembra 1986, ko je v Delavnici 

pod posebnimi pogoji začelo delati 10 

odraslih lažje in zmerno prizadetih ljudi, 

je minilo natanko deset let. To lepo 

obletnico so Tonček, Lojz, Danica, pa 

še ena Danica, Katica, Marija, Miran, 

Zvonko in Sandi, skupaj s svojima 

tovarišicama Darinko in Tatjano skrom

no, a prisrčno ter skoz in skoz s toplino 

ter ljubeznijo prežeto, praznovali pred 

nedavnim v svojih prostorih na Muti. 

Marija mi zaupno pove: »Vsi se 

moramo imeti radi med sabo in poma

gati si moramo! Tonček je najbolj 

»bogi« med nami, zato mu jaz kar 

naprej pomagam... Nič se ne smemo 

kregati, ker smo si prijatelji....«

Tako rada hodim mednje, ker so me, 

tega sem sila vesela, sprejeli medse in - 

to vem - čutijo, da sem njihova pri

jateljica. Toliko si imamo povedati in 

toliko se moram naučiti ravno pri njih.... 

Pa moj zadnji obisk v prejšnjem tednu 

ni bil posvečen učenju. Tanja Šteli, kot 

specialna pedagoginja in vodja 

varstveno delovnega centra mi pove: 

»Vidiš, vse mogoče delamo, ker je 

danes težko dobiti kooperantska dela. 

Včasih smo veliko delali za tovarno na 

Muti, tega že lep čas ni, ker še svoje 

delavce pošiljajo domov. So pa izredno 

razumevajoči pri Armaturah na Muti, 

kjer nam že vseh deset let stojijo krepko 

ob strani in nam, če le imajo kaj, dajo 

delo. Zato pa smo oblikovali lasten pro

gram, kajti ne gre, da bi naši varovanci 

prišli zjutraj v center in ne imeli 

dela...Tako s pomočjo Svile iz Maribora 

- ki tudi že desetletja dolgo radodarno 

daje material, pletemo preproge na stat

vah. Delamo jih z velikim žarom in vse, 

ki pridejo s statev, tudi sproti prodamo. 

Pa niso preproge naš razpoznavni znak - 

vse smo in počenjamo, da oblikujemo 

svojo osebnost in da zaposlimo roke. 

Lotili smo se slikanja na steklo, slikanja 

na svilo in izdelali rute, robčke, kravate, 

odlično znamo oblikovati glino, imamo 

pletilni stroj in naredimo prikupne 

kapice pa jopice... Vrsto naših odličnih 

makramejev je v prenekaterem 

slovenskem domu...Tako zapolnimo 

čas, ko ni kooperantskih del.«

»Danes ob petih bova šla, a ne, Janez, v 

bazen in bova skozi okna gledala dam

ice, kako se preoblačijo. Joj, koliko jih 

bo!... kot takrat, ko smo na motju in 

vidiš same lepotice! Zato, Janez, nikoli 

nobene ne povozi, ker jih včasih tudi 

»nucaš,« poduči ILojz Janeza.

A v centru za zmerno in lažje duševno 

prizadete ljudi na Muti tovarišici Tanja 

Šteli in Darinka Unkovič skrbita tudi 

za šport in razvedrilo. Udeležujejo se 

vseh srečanj in tekmovanj, ki so na 

domačih tleh ali pa v tujini, in so 

namenjena zbliževanju in sodelovanju, 

kajti njihovo geslo in geslo vseh, ki so 

med nami drugačn, je - dovolite mi 

sodelovati, ker ni nujo, da zmagam... 

»Vsi smo kot ena družina, zato znamo 

upoštevati želje in mnenja, pa sposob

nost posameznikov.To nas zbližuje. 

Tudi takrat, ko tovarišica ni tovarišica, 

kajti ob izbruhu varovančeve jeze je 

manj kot nič... Pa radi takrat, ko je nji

hova tovarišica več kot lastna mama in 

bi jo najraje polizali kot sladoled. A 

čustva so le ena plat združevanja, na 

katerem gradimo hišo zaupanja.

Rekli smo, da smo v naslednjem letu 

nosilci dogajanj Specialne olimpiade 

Slovenije za Celjsko - koroško regijo, 

smo pa tudi drugače veliki športniki. 

Plavamo vsi, pa bomo začeli sodelovati 

na plavalnih mitingih. Kolesariti se 

učimo in ni šment, da ne bomo to znali 

vsi in se odpeljali na izlet. Smučamo, 

kot za stavo in se neznansko veselimo 

zimskih veselih dni na Rogli... Naša 

Danica je naša športna super zvezda, ki 

sega v evropske oblake - sicer pa, vsi 

imamo zlate, srebrne pa bronaste medal

je in smo nanje upravičeno sila ponos

ni,« de Darinka Unkovič.

A nekaj jim vendarle leži na duši. Radi 

bi, da bi jih spoznalo čimveč ljudi, na 

Muti, pa v njeni okolici. Da bi spoznali, 

da so povsem vsakdanji ljudje, ki - pred

vsem pa Lojz! - radi vidijo lepotičke v 

minici, da so radi nečimemo lepi, da 

imajo radi Adija Smolarja in da 

neštetokrat poslušajo njegovo glasbo, da 

z dušo in srcem navijajo za naše 

smučarje in da jih je strašno, najbolj 

strah!, da bi jih vi ne imeli radi.

Zato bo Miran vedno vprašal, ko vam 

bo stisnil dlan: »Alte, da vi niste name 

hudi. Me mate radi ?«

TRepnik-Vrhnjak
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V drugi polovici novembra je 

Programski svet gibanja Mladi razisko
valci Koroške, ki deluje v okviru Zveze 
organizacij za tehnično kulturo 
Slovenije, objavil razpis za izbor 

najboljših raziskovalnih nalog, tokrat 

žečettti po vrsti.
Koordinatorica gibanja MRK profesori
ca Dragica Dervodel - Moškon z 

Gimnazije Ravne na Koroškem, ki je 

tudi nosilka gibanja i organizatorica tega 

regijskega tekmovanja, je v razpisu k 
sodelovanju povabila vse »tiste mlade, ki želijo s svojimi idejami in dejanji izstopati iz 

povprečja in so pripravljeni ob sodelovanju z mentorji prispevati nove rešitve znanstvenih 
vprašanj«.

Razpis je namenjen koroškim dijakom z ravenske gimnazije in s srednje strojnokovinarske 
šole, šolskega centra iz Slovenj Gradca ter kovinarske šole z Mute.
Srednješolci so po prepričanju organizatorja raziskovalnega gibanja izjemno vedoželjni, zato 
si pogosto postavljajo vpašanja iz tematike, ki jih zanima in na katere še ni odgovora. MRK 

jim pomaga pri prvih korakih v svet razikovainega dela. Mentorji jih opozorijo na omejitve 
in jim svetujejo pravo pot, zato uspeh ne izostane, mnogi dijaki s to ali podobnimi razisko

valnimi izkušnjami pa se pozneje odločijo za poklicno raziskovalno pot. Mladi raziskovalci 
si lahko izberejo nalogo z naslednjih tematskih področij: naravoslovje (fizika, kemija, 

biologija, matematika..) tehnika (strojništvo, metalurgija računalništvo, tehnologija grad

beništvo...), biotehnika (zdravstvo, biotehnologija..), družboslovje (sociologija psihologija 

pedagogika ekonomija..), humanistika (filozofija zgodovina, arheologija, etnologija, 
geografija slovenski jezik, tuji jeziki...), ekologija teologija (verstva...), umetnost, glasba 
šport itd.
Rok za prijavo na razpis je 31. januar 1997. Mladi raziskovalci bodo morali svoje naloge 
oddati do 24. marca prihodnjega leta Raziskovalna poročila bodo potem najpej ocenili in 

recenzirali strokovnajaki s posameznih področij, aprila pa jih bodo dijaki tudi javno zagovar

jali pred ocenjevalno komisijo in drugimi poslušalci. Zato bodo morali pripraviti še poster ler 
povzetek naloge za bilten raziskovalnega gibanja. Avtorji najboljših izdelkov bodo prejeli 
nagrade, udeležili pa se bodo tudi državnega tekmovanja mladih raziskovalcev Slovenije, ki 

poteka na ljubljanskih fakultetah, institutih, muzejih in galerijah.

Raziskovalna dejanost srednješolcev, znana pod imenom Gibanje znanost mladini, ima že 
tridesetletno tradicijo. Ob republiškem projektu, ki je »najlepša formula za strnitev vsega 
mladinskega in mentorskega raziskovalnega gibanja (npr. Mladi za napredek Maribora, 

ljubljansko Zaupajmo v ustvarjalnost mladih, Mladi za razvoj občin Velenje, Šoštanj in 
Šmartno ob Paki), raziskovalno delo mladine podpirajo tudi nekatera uspešna podjetja (v 

novomeški Krki so podelili letos dijakom in študentom že 26. Krkine nagrade, Banka 
Slovenije pa je pred kratkim razpisala nagrade za najboljša diplomska dela študentov 
ekonomskih in pravnih fakultet v letu 1997).

Prve korake v resno razikovalno delo sta koroški mladini pred leti omogočala samoupravna 

interesna skupnost za razikovanje ter sedemkratni razpis Nagrada Železarne Ravne. Po njuni 

ukinitvi je na Gimnaziji Ravne na Koroškem v šolskem letu 1993/94 zaživelo regijsko 
raziskovalno gibanje Mladi raziskovalci Koroške. Prvo leto je v njem sodelovalo 80 dijakov 

s 40 raziskovalnimi nalogami, na drugi razpis se je odzvalo 17 mladih s 13 raziskovalnimi 

projekti.
Letošnjega maja so razglasili najboljše mlade raziskovalce v konkurenci 15 nalog, ki jih je 
ob pomoči 13 mentorjev in mentoric izdelalo 17 dijakov oziroma dijakinj za tretji natečaj. 

Podoben ali pa še množičnejši odziv pričakuje programski svet gibanja tudi letos. Za kvalite

to nalog pa je mogoče reči, daje iz leta v leto boljša
Gibanje MRK financirajo z dotacijami nekatere koroške občine ter podjetja s sponzorskimi 

prispevki. Denarna sredstva pa so omejena zato strokovnjaki, ki sodelujejo kot recenzenti, 
ocenjevalci ali člani ocenjevalnih komisij, ne prejmejo plačila Simbolično nagrado dobijo 

mentorji mladih raziskovalcev, le-tem pa organizator gibanja povrne stroške, ki so jih imeli s 
pripravo raziskovalnega poročila Najboljši raziskovalci ponavadi dobijo knjižne nagrade in 
priznanja vsi sodelujoči pa so povabljeni na »končni« izlet (lani npr. v tržaški Sinhotron 

Elettra, letos pa v Salzburgl.O A. Č.
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Ivan ŠKODNIK iz SMIKLAVŽA

[l) ® Q Q ž 3 osi (ž 47

S posebno toplino mi je govoril o svojem Šmiklavžu in o gostilni, ki so jo 

imeli starši ter o otroštvu, ki mu je nežnost let prepojilo z risanjem in pesmijo. 

Oboje, pesem in risanje, je imel in ima nizmerno rad.

Zato ni čudno, da so njegovi mami, že ko je imel Ivan komaj tri leta, 

napovedali: » Iz tega fanta še nekaj bo!«

Ivan Škodnik seje rodil leta 1928 v Slovenj Gradcu. Na umetniško pot gaje 

pospremil slovenjgraški župnik Jakob Soklič.
»Veste,« mi pove gospod Škodnik, »Sokliču bom vse življenje hvaležen, ker 

je vedno znova v meni videl umetnika in ker je, bolj kot jaz, bil ponosen na 

mojo roko. Šolati meje hotel poslati na Akademijo in je prav zato iz Ljubljane 

pripeljal enega profesorja, imena več ne vem, da sva se seznanila in da mi on 

pove pogoje dela. A se, žal, nisem mogel odločiti in oditi v Ljubljano. Nisem 

videl možnosti, kje dobiti denar in kako preživeti. Zato sem misel, z grenkobo, 

pa tudi z veseljem, ker je ta profesor v meni videl talent, opustil. Življenje mi 

je bilo namenjeno drugje in drugače. Najprej sem šel v Maribor, od tam pa v 

nemško mesto BAD HOMBURG, kjer sem vseskozi delal kot grafik, priznan 

na tujih tleh«.

Ker je gospod Škodnik, eden prvih privatnikov grafične stroke na slovenskih 

tleh, ki je zaradi nerazumevanja političnega časa opustil sanje na domačih tleh 

in jih šel izživet na nemška, vseskozi delal v umetniško prežeti dejavnosti, je 

lahko tudi slikal. Njegove risbe, ki so nastajale doglo vrsto let, so prežete s 

poetičnim druhom prej 

Poetičnost...

z romantiko, ki nam je danes tako tuja. Na njegovih risbah so jeleni, medvedi, 

pa živali, ki jih naša narava ne pozna in pozirajo umetniku v vsej svoji lepoti

K®qó](2@gp(ì ma

Gostovalo je kulturnoumetniško društvo iz Ribnice na Pohorju

V dogovoru z g. župnikom Janezom Zupancem iz Šentjanža je KUD Stanc

Sever iz Ribnice na Pohorju organiziral (že 15. po vrsti) koncert božičnih 

pesmi v cerkvi sv. Petra na Kronski gori. Cerkveni mešani zbor je vodila 

Damiana Sgerm Kristan. Številni poslušalci so s koncerta ponesli toplino 

miru in veselo pričakovanje božiča.O Vančv

I mòjm |
V Dravogradu v bloku oddam opremljeno enosobno stanovanje - za dve 

leti. Plačilo vnaprej vsaj za eno leto.

Telefon (0602) 88-403.

^

in veličini.

A lepota se izpoje na slikah, kjer žarijo oči. Pri Klavdiji, ki nežno zre v svet in 

pričakuje sonce... Ali v trpljenju zveličarja, v Mariji, ki mu zre v obraz... ali 

pa ta lepota dobi groteskni prizvok pri usmrtitvi nedolžnega sredi vojnih dni 

leta 4L

Vse to je Ivan Škodnik, ki jemlje svoje motive iz srca. Konje, ker jih ima 

neizmerno rad, Klavdijo, ker je njegova kri in meso in bo za vedno njegovo 

dekle z velikimi, žametnimi vrapšujočimi očmi, Jezusa, ker je tudi sam kot 

Jezus hodil skozi kalvarijo življenja, ki mu je prinašalo bolečino vojne, 

taboriščnih let, bolečino lakote in nikoli doživetih sanj...

Doživljal in doživlja bolečino bolezni, ki mu kar naprej trka na vrata in mu 

jemlje vid, mirnd roko in mirno srce.... Zato, da solza priteče na lica in zariše 

novo sled na zgubano kožo obraza...

Če bi ob prvi razstavi, ki jo je Ivan Škodnik pred nedavnim imel v Koroškem 

domu starostnikov v Črnečah, lahko bil navzoč tudi slovenjgraški Jakob 

Soklič, bi bil sila ponosen na talent, v katerega je zmeraj upal in vanj verjel. 

Ponosen bi bil na Ivana Škodnika.O TRV

Občanom Črne na 
Koroškem, Mežiške doline 

in cele Koroške 
ŽELIM VELIKO USPEHOV 

V NOVEM LETU ! 
Zahvaljujem se za plodno 
sodelovanje, vsem pa naj 

zaželim tudi zdravja in 
osebnega zadovoljstva v 

letu 1997.

Župan Občine 
Črna na Koroškem 
Franc Stakne

______ J
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10. decembra so v galeriji Kolar v Slovenj Gradcu odprli razsta
vo grafičnih del Stefana Galiča iz Lendave.

Štefan Galič je akademski slikar, 

grafik, specialist, ki predstavlja danes 

enega najpomembnejših grafičnih 

ustvarjalcev v sodobni slovenski in, 

upamo si trditi, tudi v svetovni 

grafični umetnosti.

Kot slikar in grafik je imel doslej 

preko petdeset samostojnih razstav, 

hkrati pa je sodeloval na številnih 

pomembnih mednarodnih likovnih 

prireditvah in prejel vrsto nagrad 

doma in v tujini. Nekaj časa se je ob

likovnem ustvarjanju 

ukvarjal tudi s pedagoškim delom, 

sedaj pa se kot samostojni umetnik 

posveča predvsem grafiki. Živi in

dela v Lendavi.

Razstava je prodajna in bo postavlje

na do 10. januarja 1997.0
S. HO V/V/K

Število otrok ne kaže, da bi v zidavo v kraju in okolici pa bi se to v

Pamečah že čez nekaj let lahko imeli prihodnje vendarle lahko uresničilo,

popolno osemletko, s pospešeno V družbenih dejavnostih v mestni

Pameče:

PafeiMsifc 
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občini Slovenj Gradec končujejo 

letos načrtovane naložbe, končuje se 

prizidek k osnovni šoli v Pamečah. 

Odprtje prizidka predvidevajo za maj 

prihodnje leto. Spomladi bo treba 

namreč urediti še okolico šole. Dobili 

bodo tri nove učilnice, uredili pre

hodni trakt, dovoze, jedilnico. 

Naložba je vredna okoli 40 milijonov 

tolarjev.

Podružnična šola v Pamečah bo ure

jena tako, da bo v njej mogoče izva

jati devetletno šolo, vendar prvih pet

razredov, višja stopnja pa je v 

Slovenj Gradcu.

»Mislim, da bi v Pamečah morali 

namenoma pospešiti in omogočiti 

zazidavo, da bi tudi tam lahko imeli 

v prihodnje popolno osemletko. V 

Slovenj Gradcu nam šolskega prosto

ra že primanjkuje in tako bomo 

morali dograditi še tri učilnice in 

povečati telovadnico, » pravi Janez 
Komljanec, župan Mestne občine 

Slovenj Gradec.O

Stanko Hovnik

Paloma s Sladkega Vrha oziroma njena tovarna Lepenka s Prevalj je 

prejšnji torek lepo popestrila popoldan prevaljskim otrokom. Ob okrasitvi 

velike jelke in vrsti drugih družabnih iger je malčkom zaigral tudi Milan 
Pečovnik - Pidži s svojimi muzikanti.

m «raii
RAČUNALNIŠKI INGENERINO
Vili Veter s p Javornik 44,Ravne na Koroškem

RAČUNALNIŠKE PROGRAMSKE 
REŠITVE ZA OBRTNIKE IN S. P.
- enostavno in dvostavno knjigovodstvo - plače - osnovna sredstva -
- poslovanje tehničnih trgovin - prometni davki - fakturiranje - virmani -
- položnice - prispevki za zavezanca - rogramska oprema po naročilu -
- izvajanje drugih uslug na programski in strojni informacijski opremi -

TeUFax-0602-21-277-Mail: Vili. Veier@eunet.si

090 - 42 - 65
Darko Trading d.o.o. I min. = 156,00 SIT
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Po Koroški

Na Spodnji Muti, v prizidku nekdanje telovadnice, kasnejših vajeniških 

delavnic je domačin Bojan Kaspar odprl za pričetek kar dobro opremljeno 

mehanično delavnico. Tudi tu gre za tipičen družinski pristop za samoza

poslovanje, hkrati pa je še razširjena ponudba mehaničnih uslug v kraju. 

Novorojeni obrtnik obljublja postopno modernizacijo in razširitev vrste 

uslug.

»Ne obupaj ob prvih težavah,» je ob odprtju dejal župan Mute

Med poznavalci velja Bojan za solidnega mehanika, torej lahko pričakujemo 

tudi solidne usluge.□

-kv

Vuzenico:

Vuzeničani so se letos ob splošni pozornosti do starejših občanov prav pose

bej spominih treh najstarejših.

Za dobro voljo in zdravje so jim poklonili vrček pravega pohorskega medu, 

ki ga pridno točijo, kot so bili dejavni in so v okviru svojih moči še vedno 

tudi najstarejši Vuzeničani.

Že nekaj let nazaj v teh predprazničnih dneh, ki jih prinaša s sabo poslavljanje od 

starega in pričakovanje novega leta, otroci skupaj z učitelji na Muh naredijo šolo 

malce drugače, kot to poteka skozi šolsko leto.

Res, učijo se - a učijo se tistih drobnih, vsakdanjih, ali pa nenavadnih in bolj ali 

manj zanimivih spretnosti, ki jih šola ter knjige ne vsebujejo... Zato ker zna rav

nateljica skupaj z učenci napisati prima poročilo ali oblikovati enkratno reportažo, 

tovarišica Ivica je najboljša pri pripravi rumovih kroglic (o, kako lepo je valjati 

med rokami lepljivo maso!), pri Maijeti delajo ikebane, ki bi jih ne znala narediti 

niti najboljša cvetličarka, pred šolo pa nastaja prava, pravcata pravljična vas, kjer se 

bosta letos za dolgo pomudila tako prikupno šarmanten Božiček kot sivolasi, 

upognjen Dedek.......□ tekst in foto: TRV
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Območna organizacija Rdečega 
križa za Mežiško dolino že 
vrsto let pred božičnimi in 
novoletnimi prazniki prireja 
družabna srečanja za občane, 
starejše od 80 let. Letos so z 
RK sodelovala še društva

zbrali tudi osemdesetletniki v 

Kotljah. Na srečanju v Kulturnem 

domu jim je pel Lovski zbor LD 

Prežihovo pod vodstvom Mitja 

Šipka, plesala sta Lena in Matic 

Pavlinič, na harmoniko pa jim je 

igral Peter Jamer iz Kotelj.

V prevaljski dom upokojencev so 

najstarejše prebivalce kraja in oko-

Župan Maks Večko je pozdravil starejše občane in jim zaželel zdravja

nizacije RK Ela Lenassi ter pred

stavniki krajevnih organizacij RK, 

krajevnih skupnosti in sodelujočih 

društev.

Aktivisti in vodstvo RK so letos 

sredstva, ki so jih prispevali organi

zatorji sami, oplemenitili še s 

prispevki sponzorjev. Ker je občina 

Ravne - Prevalje poravnala stroške

njihovi sodelavci pred božičem in 

med prazniki obiskali na domu, se z 

njimi pogovorili in jim izročili 

čestitke s skromnim darilom, kar so 

omogočila podjetja Nama, Jamnica 

in Guko z Raven.

V Mežici in Žerjavu so se prav zato, 

ker vsi ne bi mogli priti na srečanje, 

odločili, da bodo vse starejše in

Najstarejša Ravenčanka je prejela priložnostni šopek

upokojencev, invalidov, kra
jevne skupnosti in občine 
Ravne - Prevalje ter Mežica.

Na srečanjih so nastarejšim 

občanom pripravili kulturni pro

gram, pogostitev, vsakemu pa so 

izročili še čestitko s simboličnim 

darilom 1000 SIT.

Na Ravnah je bil sprejem za strajše 

letos že 7. decembra na Osnovni šoli 

Koroški jeklari. Istega dne so se

lice povabili teden dni pozneje, v 

soboto, 14. decembra. Za veselo 

razpoloženje so jim igrali har

monikarji, kulturni spored z 

recitalom in glasbo pa so pripravili 

učenci OŠ Franja Goloba pod vod

stvom Hedvike Gorenšek. Srečanje 

so pripravili tudi na Lešah, kjer so za 

program poskrbeli mladi člani RK 

na šoli.

Na vseh srečanjih so najstarejše 

občane pozdravili župan Maks 
Večko, predsednica območne orga-

za pogostitev, so lahko ostala zbrana 

sredstva razdelili med starostnike - 

nekateri med njimi živijo v skrom

nih ali celo težkih razmerah.

Kakor je povedala tajnica RK 

Metka Apohal, območna organi

zacija RK zelo dobro sodeluje s 

patronažno službo Koroškega 

zdravstvenega doma na Ravnah. 

Tako so dobili podatke o bolnih in 

nepokretnih, tudi mlajših od 

osemdeset let, ki skoraj ne morejo 

od doma. Te bodo aktivisti RK in

bolne obiskali na domu in jih 

obdarovali.

Ostarelim gotovo veliko pomeni, da 

kdo misli nanje in da dobijo za 

praznike obisk. Rdeči križ s tovrstni

mi akcijami ne bo prenehal, nasprot

no, letos se mu je, vsaj na Ravnah, 

pridružila tudi Karitas. 

Organizatorji se zahvaljujejo za 

sodelovanje številnim sponzorjem, 

toliko jih je bilo, da bi jih bilo na 

tem mestu kar težko našteti .□

Mojca Potočnik

1 ■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■^ -s s s Unroffi' Ì . ^ . ...iv , i < , ' " ! 4 v 'J'

1 RABLJENA VOZILA
ŠKODA FAVORIT 1.90 km 67.000 cena: 5.300 DEM
ŠKODA FAVORIT 1.93 km 57.310 cena: 8.300 DEM
ŠKODA FAVORIT/kat 1.94 km 18.000 cena: 9.500 DEM
ŠKODA FAVORIT/kat 1.94 km 27.000 cena: 10.500 DEM
ŠKODA FAVORIT/kat 1.94 km 51.000 cena: 9.500 DEM
R5 FIVE 1.4/ kat 1.95 km 39.000 cena: 11.000 DEM
ŠKODA FAVORIT/kat 1.91 km 59.000 cena: 5.900 DEM

PSC
PRAPROTNIK,! o o

Šaleška 15,3320 Velenje 
Tel. & fax: 063 861 570 

Servis: 063 853 928

VOZILA SO TEHNIČNO PREGLEDANA. ŠKODO FELICIO LAHKO DOBITE NA KREDIT OD 2% DALJE,
NA LEASING DO 5 LET Z DARILOM 1000 DEM ALI CELO 1200 DEM: Z MOTORJI 1.3, 1.6 IN 1.9 D VW

©gffiiijciraaffia kqoik£@iìzi Shiosskd w$mL ©©Sad m wamn® wiffinm w mir® n a Volkswagen Group

;
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Po Koroški

Na otroškem parlamentu so bili madi kritini do sebe in odraslih
Učenci vseh treh ravenskih osnovnih šol, podružnične šole Kotlje in osnovne 
šole Prevalje so na otroškem parlamentu povedali, da njihove pravice niso 
vselej spoštovane; od občinske oblasti pa pričakujejo, da bo poskrbela poleg 
šolskih objektov tudi za igrišča in urejeno življenjsko okolje.
»Naša igrišča se krčijo na račun parkirišč, igrala so zanemarjena in polomlje
na. Igrišča na Javorniku so bolj podobna smetišču kot otroškim igriščem. 

Zakaj nihče ne skrbi za igrišča?« sta se spraševala osnovnošolca Koroških 

jeklarjev in dodala: »Sram naju je bilo, ko sva videla, kakšna igrišča 
imamo.« Župana sta naravnost vprašala, zakaj občina obnavlja šole in telo

vadnice, igrišč pa nič.
Prevaljski šolarji so opozorili, da pogrešajo kolesarske steze, da so v naseljih 
parkirani tovornjaki, ki jim jemljejo prostor in ovirajo varno pot v šolo, daje 

odpiralni čas trgovin neustrezen, ker si pred poukom ne morejo kupovati 

potrebnih reči.
Učenke z osnovne šole Prežihov Voranc so se osredotočile na kršitve pravic 

otrok. Opozorile so na odnose med učitelji in učenci in na razliko med 

zapisanimi pravicami in izkušnjami v šoli.
Kot je bilo razbrati, si šolarji želijo učiteljev, ki jim lahko zaupajo. Kritični 

pa so bili tudi do sebe. Povedali so, da se ponekod pojavlja kajenje in 

čezmerno razgrajanje in da se tudi sami trudijo izboljšati red, disciplino in 

medsebojno spoštovanje.
Šolski psiholog s prevaljske OŠ Zlatko Trilerje med drugim dejal, da žal 
kršitev šolskih pravil ne spremljajo posledice, da je premalo vzgajanja v 

smislu odgovornosti. O medsebojnih odnosih je dejal, da niso takšni kot bi 

morali biti.
Župan Maksimiljan Večko je otrokom povedal, kateri šolski objekt bodo še 

obnovljeni in napovedal, da se bo po 18. februarju pričel pouk v novem 

šolskem prizidku OŠ Prežihovega Voranca. Obljubil je, da se bodo v času 

zimskih počitnic lahko brezplačno kopali v zimskem bazenu na Ravnah in 

smučali na Poseki. Prevaljski šolarji naj bi imeli enake možnosti, zato se bo 

z vodstvom podjetja Koratur dogovoril za brezplačne avtobusne prevoze s 

Prevalj na Ravne za to obdobje. Javorniškim in prevaljskim šolarjem, ki 

zaradi oddaljenosti ne bodo mogli uporabljati nove atletske steze, pa je 

zagotovil, da bodo dobili prihodnje leto svoji 80 metrov dolgi atletski stezi.O
(ar)

Spomin na mladost
Gospo Barbaro Franc smo obiskali na njen 80. rojstni dan. Tako je povedala: 

»Pridno smo morali delati že od malega. V lesenih mevtrah (vedrih) smo na glavi 

iz doline nosili vodo na domačijo. Prav tako smo morale ženske kositi, če ni bilo 

dovolj moških za delo. Najhuje je bilo ob koncu 2. svetovne vojne, ko so reke ses

tradanih beguncev preplavile naše kraje ob meji. Ja, bilo pa je tudi lepo, ko so na 

večer fantje zapeli na vasi. Jeseni smo ličkali, pozimi pa luščili semena, zraven smo 

se veselili in prepevali.«0 Vcmčy-

Slavljenko je obiskal Ferdo Gnamuš, predsednik KO SKD Vič

isip®
_K li J| -p«- ... ^ ^ * v a

Rdeči križ Slovenije je v navzočnosti župana Mesta občine Slovenj Gradec 

Janeza Komljanca in predsednice Območne organizacije Rdečega križa 

Slovenj Gradec Marte Jug izročil osebni avtomobil, ki ga bodo uporabljali 

za terensko delo. Avtomobil je sekretarski RK Anki Matvoz izročil general

ni sekretar Rdečega križa Slovenije Mirko Jelenič.O (fj)

Občankam in občanom 
občine Mislinja 

želimo prijetne božične 
in novoletne praznike ter 

mnogo uspehov, zdravja in 
sreče v novem letu 1997!

Občinski svet in župan 
občine Mislinja
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! Konec leta je navadno čas za pregled uspešnosti 

j preteklega dela in tudi za podelitve raznih 

i nagrad. V Slovenj Gradcu so pred kratkim 

| nagradili tamkajšnje prosvetne delavce.Delo 

prosvetnika, najsi bo to učiteja in vzgojitelja, je 

j sicer lepo, a naporno in odgovorno. Prav je, da 

j se tudi pri tem delu. kakor pri ostalih, nagradi 

j upešnost. inovativnost in posebna predanost 

vzgoji mladih.

I Slovenjgraška mestna občina vsako leto na tem 

področju najbolj zaslužnim pedagoškim 

delavcem podeli Vrunčeve plakete in nagrado. 

Vrunčevo plaketo podeljuje posameznikom ali 

skupinam za pomebne pedagoške uspehe na 

področju vzgoje, izobraževanja in telesne kul- 

ture.Letos sojih prejeli:

Vera Zajc iz OŠ Šmartno pri Slovenj Gradcu, 

za 33 letno inovatino izobraževalno delo, ki je 

prežeto s sodobnimi delovnimi metodami in 

oblikami. Veliko časa je posvetila tudi vodenju 

raznih izvenšolskih dejavnosti.

Vilma Metelko, vzgojiteljica VVZ Slovenj 

Gradec, za dolgoletno odgovorno in ustvarjalno 

delo na področju vzgoje najmljaših olrok, pri 

čemer daje velik povdarek spoznavanju 

ljudskega izročila ter za uspešno mentorstvo 

mlajšemu kadru in vodenju enote.

Ivo Brodar, predmetni učitelj na Drugi OŠ 

Slovenj Gradec, za uspehe na področju 

pedagoškega in mentorskega dela, na osnovi 

katerega njegovi učenci že vrsto let v okviru 

interesnih dejavnosti posegajo po najvišjih 

republiških priznanjih.

Vrunčevo nagrado pa v Slovenj Gradcu podelju

jejo posameznikom ali skupinam za izjemne 

uspehe na področju vzgoje in izobraževanja ter 

telesne kulture v zadnjih desetih letih pred 

podelitvijo. To nagrado lahko prejmejo peda

goški delavci za življensko delo.

Letošnjo je prejela Marija Vošner, učiteljica 

razrednega pouka, ki že 35 let pa na 

slovenjgraški Prvi OS poučuje matematiko ter 

likovno in glasbeno vzgojo. Nagrado je prejela 

za življensko delo na vzgojnoizobraževalnem 

področju. Vsa iota si jc prizadevala za 

izboljšanje razmer v šolstvu in materialnega 

položaja in ugleda učitelja ter bila aktivna na 

mnogih, med seboj povsem različnih inieresnih 

področjih.

Nagrade in plakete učiteljem in vzgojiteljem ne 

pomenijo le priznanja za preteklo delo, ampak so 

gotovo tudi motivacija za enako dobro ali še 

boljše delo v naprej.□

Darja Vrhovnik

Konec novembra so v eni najstarejših hiš v Mežici 

odprli novo trgovino, kjer bomo lahko kupovali 

perilo; žensko, moško, takšno, kot ga rade nosi ji 

najstnice, pa brisače, nogavice. ... Ogleda ie vre

den že sam lokal. Opremljen jc namreč s 

pohištvom, ki smo ga še nedavno tega metali i. 

stanovanj, zdaj pa ga iščemo, restavriramo in se 

vanj oziramo z nostalgijo po dobrih, starili časih. 

Domiselna postavitev daje občutek domačnost: 

vse je na dosegu rok in tako nevsiljivo vabi i. 

ogledu in nakupu...

Lastnica trgovine BABSY je Tanja Knez - Pregeh 

dipl ing. tekstilne tehnologije, ki je kupcem na 

voljo tudi s strokovnimi nasveti.G

MK.

Težave s prometom v 

Dravogradu so že 

dobro poznane, ne 

samo šoferjem, ampak 

tudi krajanom, 

nakupovalcem in 

dostavljalcem blaga.

Vzdolž trga so drug 

za drugim tesno parki

rani avtomobili po levi 

in desni strani, posredi 

med njimi pa poteka 

tranzitni promet. Kljub 

dodatno narejenim 

parkirnim prostorom 

ob občini in Traberg 

centru pa ležav s 

prometom v Trgu 4. julija še ni videti konca. 

Znano je bilo ozko grlo ob urejanju ceste lansko 

lelo na Meži. No, ko so to začasno uredili, so 

nastala zopet nova gradbišča. Ureja se pločnik na 
Meži, ki ga izvaja gradbeno podjetje Gradis / 

Raven na Koroškem. Postavljen je semafor in 

promet poteka izmenično po enem pasu. Ob kon

icah pa nastajajo kolone vozil.

V deluje ludi rekonstrukcija mostu čez reko 

Dravo, ki jo izvaja Gradis za nizke gradnje iz 

Maribora. Delovodja Vili nam je zaupal, da kljub 

hladnemu vremenu dela dobro napredujejo. 

Dnevno dela po šestnajst delavcev in predvideva

jo, da bodo I. fazo del zaključili do konca leta. 

Naslednjo fazo nameravajo izvajati naslednje leto

in bo zaključena do konca meseca junija.

Torej, Dravograjčani in šoferji, ki vas bo pot 

popeljala skozi ta kraj, potrebno bo še nekaj strp- 

nosti.O Vančv-

PREP1H ODPIRA VRATA KOROŠKE 
POSLOVNEŽI, TRGOVCI, POBJETNtKi...

Ste že opazili, da imate zanimivo blago ali storitev, 
pa ne najdete pravega odziva?
PONUJAMO VAM REŠITEV:

Oglaševanje v koroškem časopisu PREPIH je v našem medij 
skem proštom najbolj poceni, hkrati pa zagotovi, 

da pride Vaše sporočilo do ciljne skupine ljudi 
Naš časopis pokriva celotno koroško regijo, bere ga vsak četrti 

Korošec. Prava rašitev je
OGLAS V ČASOPISU PREPIH 

TUDI ZA VAS PREPIH ODPIRA VRATA KOROŠKE
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prodajni^

center

Trg svobode 8 
Ravne na 
Koroškem 
Tel./fax:
0602 23 251

BTV GRUNDIG 37 38.700,-
VCR PHILIPS 36.900,-
BTV SONY 55 93.600,-
GS SONY MMC 771 77.600,-
RAČUNALNIKI OD 94.000,-

NAJUGODNEJŠI PLAČILNI
POGOJI !
DO 10 OBROKOV, POPUSTI, I
ZAMIKI PLAČIL, KREDITI
Z 8% OBRESTNO MERO! 
VABIMO VAS, DA NAS 
OBIŠČETE IN SE VNAPREJ 
ZAHVALJUJEMO ZA
OBISK.

S -TTj
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OBMOČNA ENOTA RAVNE NA KOROŠKEM

VSEM NAŠIM ZAVAROVANCEM 
ŽELIMO V PRIHAJAJOČEM LETU 
1997 OBILO ZDRAVJA, SREČE V 

DRUŽINSKEM KROGU TER 
VEUKO USPEHA PRI DELU

20 - 23/96 PREPIH



OPEL O AVTOHIŠA JAKOPEC
Pooblaščen servis - prodaja vozi!
Kosovelova 16, 3320 Velenje, tel./fax: 063 855 975 
Celje, Mariborska 93 (pri Intersparu), tel.:063 411 909

Vsem strankam in poslovnim partnerjem se 
zahvaljujemo za zaupanje, želimo srečno 

novo leto in se priporočamo 
3 mjj y Prihodnje.

KDliT
liram»

opusti veljajo za vozila iz zaloge

Vedra caravan že v prodaji!

Ime zaupanja ■ AVTOHIŠA JAKOPEC VELENJE

<e> ii\ uiinui
(H

AVTOSERVIS 9 AVTOMEHANIKA
17TC17D • avtokleparstvo
r hJLilA • AVTOLIČARSTVO
2000 MARIBOR, CESTA XIV. DIVIZIJE 86, TEL.+ FAX 062/510-625

a mo mm
d.o.o.

Ož:U PRODAJA NOVIH IN RABLJENIH VOZIL
i g ,, tP <s> Hvunnni

OH) HONDA

Q PRODAJA REZERVNIH DELOV

2000 MARIBOR, CESTA XIV. DIVIZIJE 86

/VKO DESIGN

TEL.+FAX 062/510-625,513-808

m

KOMUNALNO PODJETJE
LOG

Komunalno podjetje Prevalje se je registriralo
pod novim imenom:

Komunalno podjetje Log 
- vaše podjetje tudi v novem letu 1997. 
Občanom Mežiške doline želimo veselo 

praznovanje zaključka leta in
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Družabna kronika

MEŽIŠKI GRAFIT
Dogodek leta v Mežici je bil nedvomno grafit (ponovljen trikrat) 

na račun skromnosti gospoda župana. Stranka SKD še dandanes 

gleda vsem ljudem pod prste, če bi za nohti slučajno imeli kaj 

ostankov roza ali bele barve.

Joži Kreuh, p.d. Edlvajs, resno razmišlja, kaj bi bilo bolje: ali 

držati jezik za zobmi in opustiti politiko ali pa se držati svoje 

usmeritve tudi v prihodnje. Ta razmišljanja ponazori na asfaltu 

proti zaselku Breg.

»Obstajata dve teoriji: če ne bi stegoval jezika, 

bi bila cesta že zdavnaj zgrajena. In drugič: če 

ne bi stegoval jezika, še teh nekaj metrov 

asfalta ne bi bilo, » pravi J. K.

USPEHI
NEŽNEJŠEGA SPOLA

Med največje uspehe nežnejšega spola na 

Koroškem v tem letu sodi uvrstitev Darinke 
Mravljak v državni parlament.

Med manj odmevne ženske zgodbe o uspehu pa 

sta zapisani Nataša Perovec in Irena Mazej, 
saj sta bili v tem letu na čelu podjetij, ki sta 
odšli v stečaj.

ČIGIIV JE fflOIT?
V občini Dravograd ugotavljajo, da ne morejo 

obnoviti starega mostu preko Drave, saj most 

sploh ni njihov, torej občinski, 

ampak od podjetja znamenitega 

Vladimirja Zaluberška.

Ko bodo v občini Ravne-Prevalje 

dobro pregledali vse papirje, bodo 

morda presenečeni ugotavljali, da 

kakšno zemljišče sploh ni 

občinsko, ampak od že omenjene

ga gospoda.

mmm mmm
29. novembra 1966 je pričela z obratovanjem gostilna Lečnik na Ravnah in 

njena alfa in omega, gospa Heda, je konec meseca dosegla svojevrsten jubilej - 

30 let nepretrgane obrtne dejavnosti. Tak dosežek doslej menda ni uspel še 

nobenemu obrtniku v Mežiški dolini, za kar veljajo gospe Hedi seveda tudi 

naše čestitke.

Marsikateri obiskovalec jubilejnega slavja v gostilni Lečnik pa je ob pogledu na 

večno mlado Hedo resno podvomil, ali ne gre za pomoto pri računanju jubileja: 

»Kako naj ima obrt že trideset let, če pa jih niti sama nima dosti več!« No, Heda 

je res stara že nekaj več kot trideset let; koliko natančno, pa nismo preverjali.

KDO JE REKOREDER?
V Mežiški dolini se za prvo mesto med pod

jetji, ki že po več mesecev niso izplačale 

plač, potegujeta prevaljski TRO in Hotel 

Peca Mežica.

KADRI

1___ 11__ _ _

DELNICE RUDNIKA ZE 
V PRODAJI

Z delnicami rudnika Mežica se že trguje. Podnajemniki 
rudniških stanovanj v Mežici lahko kmalu pričakujejo, da 
bodo novi lastniki podjetja potrkali na vrata z višjimi računi.

NAGRADNA IGRA;

POIŠČITE
SE V PREPIHU

Za letos se izteka tudi naša zadnja nagradna igra. v kateri smo podelili * 
veliko lepih nagrad. Našemu športniku, ki se bo prepoznal na sliki in |j| 
povedal, kje je posnetek nastal. Koroški radio poklanja brezplačno I 
voščilo z dvema melodijama. Vsem, ki ste letos sodelovali v nagradnih I 
igrah. ŽELI PREPIH V SE NAJLEPŠE \ NOVEM LETU, z željo, da se 
tudi v prihodnje poiščete v naši nagradni igri.

:VT|f* M:)
''iwài... liÉÉl:

V slovenjgraškem Johnson Controlsu 
(delavci pravijo, daje v podjetju vzdušje, kot 

da bi bili v sanaciji, ne pa s šestimi milijoni 

mark profita) in prevaljskem Troju sta sedaj 

na čelu podjetij Mariborčana.

Oba sta se kalila v Tamu.

NOVINfiRJI
ŠLOVENCp

Občina Mežica v svojih vabilih na seje 

občinskega sveta še vedno vabi tudi no

vinarje Slovenca. Žal ne vemo, ali so jim ti 

novinarji (ke) toliko zrasli k srcu ali pa so 

pozabili (so morda sploh vedeli?), da 

časopis Slovenec nc izhaja več.

pp<g! |

p V ’ *£
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in prepihane čveke

Žeieii ste, 

obupneII
Ugoden novoletni nakup: pijačo plačaš, maček je zastonj.

V Slovenj Gradcu bodo temljito uredili komunalno infrastrukturo. 
Urejanje bo potekalo po naslenjih fazah: občinski odlok o dodatnih 
obremenitvah uporabnikov, preklinjanje, plačevanje višjih 
prispevkov, preklinjanje, otvoritev z blagoslovom. Za blagoslov 
komunalnih odplak ne dajem garancij.

Na svetu je manj prijateljstva kot prijateljev in več sovraštva kot 
sovražnikov.

tč*'*** rt:****

V Mežiški dolini smo bili med prvimi v Sloveniji, ki smo dobili elek
triko. Posvetilo pa se nam še do danes ni.

H:*********

Če imaš muhe v glavi, jej zelenjavo. Pesticidi jih bodo zagotovo 
uničili.

Mislinjčani imajo težave z lokalnimi cestami. Mislim, da jih bodo 
zlahka rešili - če le ne l>odo imeli težav z denarjem.

*********^
Črnjanski šahisti bodo prihodnje leto slavili sedemdeset let orga
nizirane igre s šahovskimi figurami. Z ljudmi pa so organizirano 
šahirali v tem delu domovine že veliko prej.

**********
Po podatkih onesnaževalcev okolja v Mežiški dolini nihče ne ones
nažuje. Kaj pa Marsovčki? Mogoče so pa oni krivi, da je okolje vse 
bolj onesnaženo?

**********
Kaj vam naj sploh želim v novem letu? Že sami si želite preveč.

PODVELKA-RIBNICA K 
MARIBORU ?

Občina Podvelka-Ribnica se je (tako kaže) že odločila za svojo regijo, 

to je mariborsko. Priključili so se tistim občinam na Štajerskem, ki bodo 

gradile skupno komunalno deponijo v okolici Maribora.

Lahko se zgodi, da bo občina Podvelka-Ribnica v komunalnem smislu 

v mariborski regiji, v političnem smislu pa v koroški regiji.

Župani in drugi Korošci imajo svoje skrite želje. Prepih vam jih nekaj odkriva:

Hermanu Tomažiču, županu občine Radlje, seje želja že uresničila: postal 

je poslanec. Dodatne želje so: dobro županjevanje v poslanskem mandatu in 

dobro predati funkcijo ravnatelja šole. Nič več.

Mirko Grešovnik, župan občine Mislinja: pobiranje cestnine v Hudi luknji, 

pri delitveni bilanci pa več aktive in manj dolgov.

Rado Krpač, dravograjski župan: več bencinskih črpalk in vsaj enkrat poln 

hotel zamejskih gostov.

Janez Praper, župan Mežice: da bi še naprej ostal najlepši župan v regiji, v 

besedah, dejanjih in na pogled.

Ivan Draušbaher. muški župan: da v orožarski aferi ne bi ostal (edini) 

mučenik.

Janez Komljanec, mestna občina Slovenj Gradec: mir in obvoze, plin in 

toplo vodo in da bi po županskem mandatu lahko zajahal pravega konja.

Maks Večko, župan občine Ravne - Prevalje: da bi ljudje bolj razumeli nje

gova prizadevanja za razvoj občine in jih znali ceniti.

J
Rudanove

želje
• da bi odbojkarji 
visoko skakali
• da bi 
Gutnštanaiji 
uspešno navijali
• da bi bila šport
na hala vedno 
polna
• da bi kelnarce 
ostale prijazne

—i NEKATERI OSTALI KOROŠCI:
.. ,

Niko Brumen, aforist: da bi ljudje razumeli vse, tudi ta kisle.

Mitja Šipek: več iger in manj igric.

Peter Petrovič: več poezije, več slikovitosti in lepe spomine na DZ.

Jože Tisnikar: več miru ob hiši - ob potki do šole.

Vojko Močnik, urednik Prepiha: da bi postal Prepih tako bran, kot je 

poslušan Koroški radio.

Oki Rotovnik: samostojno razstavo v Galeriji z uvodnim nagovorom Karla

Pečka.

Karel Pečko: z Uršljo pod Uršljo naprej....

Danilo Jakoš, direktor hotela Kompas: zmago v tenisu, s kompasom v 

žepu...
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viecó' in jcvuzvje ovuh, felifo <a 
rtovetrt tette !

smm ^ mmE
Raven kakovosti je odvisna od ravni kakovosti 

najslabšega člena v proizv. ciklu. Naši bazeni za 
neposredno hlajenje mleka vam omogočajo 

doseganje najvišje kakovosti pri predelavi mleka. 
Izkoristite priložnost ugodnega nakupa.

NIEROS METAL d.o.o. 
Tovarna opreme 

Gmajna 55, Slovenj Gradec 
tel. 0602/42-041 

fax: 0602/43-806,44-078

Merx Kozjak 
Gostinsko podjetje d.d. 
Radlje ob Dravi 
s svojimi enotami:

♦ Hotel Kozjak Radlje 71 -431

♦ Slaščičarna Radlje 71-361

♦ Restavracija Merx Vuzenica 64 - 007

♦ Gostišče Remšnik 71 -777

♦ Gostilna Lovski rog Dravograd 83 - 288

♦ Gostišče Marčič Slovenj Gradec 41 - 569

♦ Gostilna Merx Ribnica na Pohorju 68 - 023

♦ Kolodvorska restavracija Podvelka 66 - 036

♦ Bife Mojca Slovenj Gradec 42-012

♦ Avtobusni bife Mislinja 55-219

žeII svojim c, osto m sreče, zdRAvjA In uspEhov v Ietu 'J V V 7
TER SE pRipOROČA ZA obisk.
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TRGOVSKO 
PODJETJE ŽILA 

SLOVENJ GRADEC

Šolska ulica 2 
Tel.: 0602 41 127 

Fax: 43 756

DELAVCI TE> GOVSKLECA 
DODOETJA ŽILA cSLCVENJ 

GDADEC ŽELIJO VSEM 
«SVOJIM KUDCEM VE<SELE 
EOŽIČNE DDAZNUCE TED 
VELIKO OcSEE>NE cSDEČE, 

UcSDEHA IN OE>ILO 
ZDDAVJA V NOVEM 

1997 LETU.

S ŽILA DAMES - ZA VAŠ BOLJŠI JUTRI

|trgovskc9>odjetjeL 

SLOVENJ GRADEC

MESNINA
KLAVNIŠKO - PREDELOVALNA 
ZADRUGA MESNINA z b.o.
O T I Š K I VRH

SREČNO 1997
in veliko uspehov pri delu, 

zdravja in zadovoljstvo 
v novem letu vam želijo

delavci 
Mesnine 
Otiški Vrh
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Med nami žive ljudje, ki imajo različne hobi

je. Gotovo med te hobije sodi gojitev malih 

živali. Na eni od razstav malih živali smo 

srečali tudi Slavka Poberžnika iz Bukovske 

vasi pri Šentjanžu. Posebej so presenetile 

visoke ocene, ki jih je prejel za svoje razs

tavljene kunce - orjaške lisce. Slavko ni samo 

ljubitelj malih živali, pač pa tudi strokovnjak, 

predvsem pn vzreji kuncev.

O sebi in kancih je spregovoril takole:

»Že kot majhen deček sem pričel z vzrejo 

kuncev. Tako selekcijsko in s čistimi pasma

mi pa jih redim že 33 let. Poleti imam od 60 

do 80 živali, predvsem sem znan po vzreji 

orjaških liscev. Orjaški lisec je kar velik 

kunec, doseže tudi do 8 kg teže. znan je pred

vsem po svojih črnih lisah na belem 

kožuščku, na smrčku ima črn metuljček, 

vzdolž hrbta pa tudi črno neprekinjeno jeg

uljo, je prijetne narave in hvaležne vzreje. 

Večino senene krme pridelam doma in \ 

bližnji okolici, seveda pa moram za dobro 

rast živali dokupiti še /mata krmila. Poleg 

ljubezni do živali pa je potrebno imeti še 

dobro mero znanja, ki ga pridobivam v 

Društvu ljubiteljev malih živali, katerega član 

sem že dolga leta.

Koroško društvo ljubiteljev malih živali ima 

svoj sedež na Ravnah na Koroškem. V 

društvo je včlanjenih preko stodvajset članov, 

ki so povečini tudi rejci malih živali. Redijo 

kunce, nutrije. golobe, perutnino in tudi 

koze.«

Višek vsakega rejca je gotovo razstava, za 

katero je potrebno živali še posebej pripraviti 

in negovati. Organizirane imajo meddržavne, 

državne in društvene razstave. Letos je bila 

razstava malih živali v Račah. Državna razs

tava v Mariboru, regijska za severno

KOROŠKI
OBRAZ:

ALBINA VKRČKOVNIK. pro

dajalka, Podgorje pri Slovenj 

Gradcu: »Zima je že pokazala 

svoje zobe in prav bi bilo. da bi 

nam nasula veliko snega, ki ga 

željno pričakujejo ne le smučarji, 

ampak tudi otroci. Kmalu bodo 

spet počitnice in če bo dovolj 

snega, bodo otroci 

veseli...«

Slovenijo pa v Ormožu. Za Koroško društvo 

je bila razstava v prostorih Katice v Slovenj 

Gradcu od 17. do 20. decembra.

Ko Slavko spregovori o prizadevanjih in 

pokalih, ima kaj pokazati, saj ima tudi 

najvišje priznanje - zlato odlikovanje 

ANTONA LERHMANALI Vaiò-

r'RlrUJDl'IOjfJ

•1 PROBANKA
mlada,

neobremenj ena 
prodorna

PROBANKA d.d., Gosposka 23, p.p. 46,2000 Maribor 
Poslovna enota Koroška, Slovenj Gradec
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Po Koroški
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Že v začetku sedemdesetih let je 
skoraj neopazno, brez velikih 
zapletov, pričela pod Janževskim 
vrhom rasti prava mala lepotica - 
cerkev pod Janževim vrhom.

Zrasla je kot dokaz volje ljudi in 
hkrati kot dokaz, da »črni časi 
komunizma« le niso bili povsod in 
vedno tako strašanko črni.
Danes jo lahko še lepšo kot na tej

V>2(G)ffltìVW\ S CffiJOffiDaao

Mislinjska občina in njeni ljudje so bogatejši še za eno novo pridobitev. 

DRAGO GRABNER iz Šentilja je namreč odprl prvo mehaniko za vse vrste 

kmetijske mehanizacije in strojev, ki so jo tukajšnji in okoliški kmetje še 

kako pogrešali. Sploh pa je Drago znan daleč naokoli, kajti ni je kmetije na 

Koroškem, da včasih ne bi kaj popravljal.

Nekoč je bil avtomehanik na Transport-servisu v Pamečah in tako ima 

resnično veliko izkušenj. Odslej bo popravljal in opravljal mehaniko kar na 

terenu, na kraju, kjer se je vozilo pokvarilo. Ko smo ga obiskali, je med 

klepetom omenil, da je še kako pomembno, kako preglejujemo in 

vzdržujemo traktorje in ostalo mehanizacijo. Mnogi lastniki se namreč vse 

premalo zavedajo, da med vzroke nesreč štejemo predvsem nepazljivost, 

neizkušenost, vožnjo pod vplivom alkohola, izsiljevanje prednosti, 

neprimerno hitrost, nepravilno naložen tovor, pa tudi okvare na mehanizmih. 

Tudi med samim delom je potrebno traktor ali drug stroj redno vzdrževati. 

Sedaj, ko se je jesen prevesila v zimo, je ravno pravšnji čas, da temeljito 

poskrbimo zanje in zato tudi nič čudnega, da ima Drago ravno sedaj toliko 

dela.

Drago ima delavnico v Šentilju pri Mislinji, dobite pa ga po telefonu 0602 

55-189.Q

Silvo Jaš

Lepotica in hkrati topel hram med smrekami.

sliki, ki je nastala nekako proti koncu 

gradnje, vidijo potniki, ki se vozijo 

ali prihajajo proti Ribnici na Pohorju. 

Izplača si jo ogledati, saj je le nekaj 

korakov od ceste. Skromna je, kot 

tukajšnji ljudje, in hkrati verjetno ena 

lepših na Slovenskem. Zgraditi jo je 

dal ribniški župnik, delaven in vedno 

s kančkom humorja, že pokojni 

Franc Bračič. Seveda s pomočjo 

faranov. Arhitektonsko jo je zasnoval 

in postavil v to okolje Janez Reflak. 
Bolj zanimivo pa je, da je cerkvica 

posvečena poljskemu duhovniku

Maksimilijanu Kolbeju. Ta je šel v 

zloglasnem taborišču v Auschwitzu v 

smrt namesto kmeta, ki je imel doma 

družino z več otroki. Poljaki Kolbeja 

štejejo za velikega poljskega junaka, 

posvečen pa je tudi v svetnika. V tej 

lepi cerkvici je Kolbeja naslikal 

akademski slikar Albin Lugarič.
Les so darovali domačini - kmetje, 

notranost izžareva toplo domačnost, 

nekako tako, kot te po pusti mrzli 

brezpotni noči sprejme toplota 

pohorske domačije. □

K. Vaiti

IC- KOVIZ eoo Mežica, Ob Šumcu 9 
TeUJax: 060235672 
Mobitel: 0609 624 092

BOŽIČ IN NOVO LETO

naj vam prineseta
ZAD0V0USTV0 IN SREČO

RAČUNOVODSKI SERVIS IN DRUGE POSLOVNE STORITVE
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KOROŠKE RAZGLEDNIg (III)
Dazgledi

mue pysnz
um 5« saanallia

umakniti; o gradu v Guštanju ni več sledu.

V hiši št. II se je rodil koroški nemški 

jezikoslovec dr. Eferhart Kranz Mayer 

(1897-1975). Za nas je zanimiv kot poz

navalec etimologije krajevnih imen.

V hiši št. 3 je plošča, ki nam pove, da je v 

njej živel nemški pesnik Vinzenz Rizzi 

(1816-1856), odličen poznavalec pesniške 

veličine Franceta Prešerna (1800-1849).

Na njem je vedno živahno. Zlasti v polet

nem času. Ustavljajo se študenti, igrajo na 

razne inštrumente in marsikak šiling pade v 

nastavljeno pokrivalo. Nekaj je pa le; do 

naslednjega mesta.... Poučna je na trgu 

maketa starega mesta z obzidjem in mar

sikateri turist se ustavlja ob njen. Trg obda

jajo stare, častitljive palače. In na mnogih so 

plošče s potrebnimi podatki. Tu je staro 

jedro mesta. V bližini je Landhaus. ob poti 

tja je polno lokalčkov, ki vabijho vsaj na 

kavo... Prej je na vogalu policija, v duhu 

doživljaja pod gestapom. Za hip ti poblisne

jo podobe nanje, ki so trpeli: Le od kod so 

peljali selske žrtve na britko marino na 

Dunaj.... šel je glas, da so v gestapovskih 

zaporih zastrupili Vinka Poljanca. Tega 

blagega Meškovega Poljančevega Cenčla - 

umrl je sicer v svoji fari, v Škocijanu (St. 

Kanzian) ob Klopinske jezeru leta 1938; 

spomladi so ga nacisti zaprli, med prvimi, 

ker je bil priljubljen duhovnik, uspešen 

gospodarstvenik....

Pisatelj dr. Turnšek je popisal zadnje dneve 

gospoda Poljanca v črtici Korotan v krčih 

(1975). Župnika Pollaka so iz gestapovskih 

zaporov odpeljali v Dachau, le v žari se je 

vrnil med svoje farane v t. Lipš (St. 

Filippen); tudi pisatelj Valentin Just z 

Borovelj (Ferlach) si je okušal gestapovske 

zapore;... Georga Lexerja so odpeljali v 

Buchenwaid, kjer je delal britko smrt v 

bunkerju (1941), tudi župnika dr. Antona 

Graniga so odpeljali justificirat - bil je na 

smrt obsojen. Nagip je bil - pa smo se za hip 

ustavili na gestapovski strahovladi, na 

letečega sodnika iz Berlina Fieisletja, ki je 

kar na seznamu odkljukal na smrt obsojene 

KZ taborišča... Tu ni mesto, da bi popisali o 

zlu nad človeštvom, prihaja pa klic: Nikoli 

več!!

Sodna palača je sicer blizu gledališča. Pa 

lokacija sploh ni važna.

Za slovensko literarno rast je pomembna - 

na tem trgu - hiša št. 24. V Kleimayerjevi 

tiskarni so tiskali slovenske knjige:

-leta 1731 so tiskali prvi del Rogerijevih 

pridig, bil je kapucin in pisatelj pridig; 

naslov tega dela se glasi: Palmarium 

empyreum... z lepim bakrorezom;

-leta 1744 je izšla druga izdaja 

Megisetjevega slovarja;

-leta 1777 so tiskali Gucmannovo delo: 

Windisch Sprach lehre; slovnica je za svojo 

dobo odlično delo, za dolga leta najboljša

opisna slovnica slovenskega jezika 

-leta 1789 je izšel Gucmannov slovar - 

Windisches Worterbuch, z njim si je prido

bil trajnega zasluženja za slovenski jezik 

-leta 1832 so tiskah jamikov Versuch Eines 

etymologicons der Slovenischen Mundart in 

Inner - Oestereich

-tiskal je tudi Janežičevo Slovensko bčelo;

Nismo vseh slovenskih tiskov omenili. 

Kleinmayerji so bili stara tiskarska in 

založniška družina v Celovcu. Še v 16. sto

letju so se priselili iz Salzburga. Leta 1682 je 

začel Matija Kleinmaywr s tiskamo. Proti 

18. stoletju so se preselili v Ljubljano 

(Ferdinand K., rojen 1801 v 

uženbergu/Dol.). Eden izmed naslednikov se 

je vrnil v Celovec in nadaljeval s tiskamo. 

Tako ali drugače so bili povezani s Koroško: 

Julij pl. K. (r. 1848 v Višnji gori/Dol.), liter

arni zgodovinar, je nekaj let poučeval na 

gimnaziji v Celovcu, sodeloval pri reviji 

Kres (1881-1888, v Celovcu), poročil seje s 

Korošico in njegov sin Ferdo pl. K. (r. v 

Kopru, 1881) je sodeloval s črticami v Mira.

PaIìaca Goes 

(PaIaìs Goes)
Grofovska rodbina, portugalskega pokolen- 

ja. nekateri njeni člani so bili dobri poz

navalci slovenščine. Johann Anton Goess (r. 

1699, u. 1768) je bil koroški deželni glavar. 

Na njegovo pobudo so ponatisnili 

Megiserjev slovar. K delu je spodbudil 

jezuite in jezuit Anton Miklauz iz Železne 

Kaple (r.1770) seje dela lotil, pripravil slo

var za tisk ter ga celo nekoliko razširil. Sam 

tiska ni učakal, ker je leto prej umrl - umrl je 

v Celovcu leta 1743, slovar pa je izšel, kot 

vemo - leta 1744.

Gutsmannu pa je vsestransko pomagal pri 

izidu slovarja Antonov sin, darežljivi grof 

Johann Karl Anton (1728-1798).

Eden starejših grofov Goessov, Johann 

Goess (1611 v Bruslju, u. 1696 v Rimu) je 

kot krški škof pomagal Janezu Krstniku 

Prešernu iz Celovca v Ljubljano. Johann 

Goess je postal kardinal.

Gaisruckhaus - danes je v njej 

Landschaftsapotheke - Družina Gaisrackov 

je veijetno izvirala iz Guštanja (danes Ravne 

na Koroškem) z gradom na iztočnici guštan- 

jskega trga. Kot protestanti so se morali

LANDHAUS - Deželna hiša - Velik pod

pornik nove stavbe-Landhausu, Deželne 

hiše-je bil cesar Maximiljan, ki je še od 

otroštva bil povezan s Koroško. Delo je 

začel gradbeni mojster iz Pliberka-Hans 

Freyman in z naslednikom J.A. Verdo je leta 

1594 dobila palača dokončno podobo. Prvi 

je poslikaval slikar Blemathal, tudi Dvorano 

grbov - takrat je dominiral portret 

Maksimiljana. Po požara leta 1723 je v letih 

1739-1741 poslikal grandiozno dvorano 

grbov slikar Framiller. Tudi F. Rolba je lešal 

to deželno hišo.

Običajno prideš od Starega trga (Alter Platz) 

sem, mimo ene najstarejših palač na trgu- 

Goesseva palača, stara Mestna hiša 

(Radhaus)-hiše Zur Goldenen Gans do 

deželnega dvorca Landhaus.

Za nas pomembno dvoje je v palači:

Dvorana grbov: Wappensaall s 665 grbov 

koroških mest, s simboličnim knežjim kam

nom ter veliko stropno sliko ustoličevanja. 

Fresko je naslikal Josef Ferdinand Framiller. 

V tej slavnostni sobi seje od leta 1414 pa do 

leta 1728 formalno odvijal obred 

ustoličevanja, s kmetom ustličevalcem. 

Pravzaprav se je že cesar Karel VI. zahvalil 

stanovu, da so mu odpustili običajni obred 

Vojvodski kmet je dobil potrditev svojih 

pravic in bil z vso družino pogoščen. Po 

tisoč letih je zamrl ta starodavni običaj. Ta 

zgodovinki prizor je Framiller naslikal na 

steno dvorane.

Karantanija - Krnski grad - Gospa Sveta - 

Šenturška gora ali tudi mons Carantanus, 

Karantanska gora torej. Že 507 je zapisano... 

inter Carontanos, torej je že bila dežela 

Caratanija. Besedo pa različno razlagajo, od 

keltskega izraza carantos (Kranzmayer), 

Grafenauer naslanja izraz na francosko 

jezikoslovje, Auli pa po Pleteršniku razlaga 

z domačim izrazom - kar, čer - pomeni pa 

skala, torej gorato deželo, zato so pisali 

Gorotan (Gutsmann).

To ni mesto za zgodovinske raziskave, se ti 

pa pojavijo zanimive hipoteze in s ponosom 

bi jih rad sprejel. Zavzameš se nad pravnem 

redom te državice med gorami, Karantanijo. 

Ali je možno ob naselitvi Slovencev v to 

gorato deželo že imeti obred ustoličevanj, z 

domalega režiskim redom? Ali pa je vendar

le prava misel o Venetih, naših davnih pred

nikih? Nekaj stoletij so v slovenščini 

ustoličevali na knežjem kamnu novega 

kneza, tudi kasneje, ko niso bili več

Slovenci, pa še kasneje vsaj v skromni obliki 

živel v dvorani knežjega dvorca v Celovu, 

torej do Karla VI.

Deželni arhiv - Landesarchiv ima prostore v 

deželnem dvorcu. V njem je marsikaj, kar se 

tiče preteklosti Slovencev: dosti je iz 

pliberšega gradu. Vodi ga trenutno dr. 

Alfred Ogris - Rožan.

Zdaj pa na pivo - gostinskega lokala v 

pritličju dvorca v grajskem ambientu. 

Zahodno od palače je Urulinengusse. S 

Samostanom na začetku ulice-ob Trgu Sv. 

Duha, Heiligen Geist Platz. Z vrvežem avto

busov.

UnšuliNkE

Letos 1995 - mineva 325 let, kar so na vabi

lo deželnih stanov prišle v Celovec 

Uršulinke. Želeli so imeti cerkveni red, ki bi 

skrbel za pouk in vzgojo deklet in ravno to 

je bilo področje uršolink. Najprej so jim dali 

grofje Ursenbich v svoji palači v Vuryu, 

kmali so kupile in preuredile sedanjo 

samostansko hišo (Samostan je dovršil mest

ni župnik Jakobus Rohmeister leta 1678) s 

cerkvijo Sv. Duha (III Geistkirehe) - v njej 

so spominske plošče hrvaških begunskih 

plemičev. Tu je bil župnik te mestne fare dr. 

Stanko Čegovnik iz Mežice, kasneje tudi 

vodja (ravnatelj) te dekliške gimnazije (Zdaj 

je na škofiji-škof.Vikar) Na koncu Uršulin- 

gengasse je mestni teater, kjer se od časa do 

časa sliši tudi slovenska beseda.Q

Tone Sušnik

PRIPIS

V cerkvi uršulink v Celovcu, Heiligengeist 

Platz, so spominske plošče v hrvaškem 

jeziku, latinščini in nemščini ter 

madžarščini.

Sporočilo govori: (Navajamo nemško in 

hrvaško besedilo):

»Ovdje počiva Zora Zrinski - Šubič, posled

nji potomak hrvatskog bana Petra i Katarine 

Zrinski.

+29.1.1735«

»Mer rulli Schw. Aurora Constantia Graf. v. 
Zriny, Ursuline letite r Nachkomme d. 
Crafen Peter u. Katharina Zrinyi Bonus voti 
Kroa.
+29.1.1735*

Peter Zrinjski, hrvaški Ban, je po 

ponesrečenemu upora z dunajskim dvorom 

bil 30.aprila 1671 obglavljen v mestu 

Weiner Neustadt, Dunajsko novo mesto. 

Njegova žena Katarina je bila hči grofov 

Frankopanov, nad Trsatom pri Rijeki. Tudi 

Krsto Frankopan, grof in pesnik, je bil 

obglavljen istega dne z grofom Petrom 

Zrinskim.

Toliko v spomin tej uršulinki hrvaškega, 

grofovskega rodu v daljnem ji Celovcu.G
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direndaja v družbi, katastrof, nemoči, 

zaplankanosti, utesnjenosti...?

Če kdaj, potem ob božiču čutimo, da 

obstaja skrivnostna neskončnost, iz 

katere prihaja rešitev. Tu je Nekdo, ki so 

ga napovedali in slutili že starozavezni 

preroki, imenovan »vzhajajoče sonce z 

višave«, ki betlehemskim pastirjem in 

tudi nam ni več neka brezimna 

neskončnost; to je vendar On, ki stoji 

sredi med nami, je eden izmed nas, ki mu 

lahko rečemo Ti in ga pokličemo po 

imenu. Imenuje se »Čudoviti svetovalec, 

Močni Bog, Večni Oče, Knez miru«, 

kakor bomo slišali preroka Izaija pri 

polnočnici.

Naš pisatelj letošnji Prešernov nagrajenec 

zelo osupljivo in prizadeto izpoveduje 

svojo vero v Prvorojenca vsega stvarstva, 

ko zapiše: »Glejte to, kar mi je dano ver

jeti skupaj z vami: daje tretjega dne vstal 

v moči onostrane eksplozije, naša zemlja 

seje vzradovala, z vsemi svojimi gorami 

in oceani, sveža v svoji mladosti, ko je 

Prvorojeni novega stvarstva vstal od 

mrtvih, v slavi neke nove biologije, in se 

je dvignil v nebesa... Na koncu bi lahko 

rekel, da verujem v napredek in v raj na 

zemlji in v kozmologijo, pa mi je 

namesto tega dano, skupaj z vami bratje, 

vetjeti v nekaj nedoumljivega, v vstajen

je, ne v vstajenje energetske krize ali 

inflacije ali ekološke onesnaženosti, 

ampak v nekaj mnogo širšega in 

strašljivega, v vstajenje od mrtvih, ne v 

vstajenje vsega tega našega mesa, polne

ga infarktov in rakov, gastritisov in hep

atitisa, ampak v vstajenje vsega tega, kar 

veleva srcu: »Trenutek, ustavi se!«, kar 

daje srcu ljubiti večnost, globoko 

večnost. V vse to mi je dano vetjeti z 

vami, v zahvali za nedoumljiv dar, in, na 

koncu, v življenje, ki nikoli ne mine. » 

(Alojz Rebula, Božič).

Bog je vstopil v svet kot človek. Očitno 

je želel, da ga spoznavamo ne kot Boga, 

ampak kot človeka. Zato je potrebno, da 

človek zazna svoje dostojanstvo, svojo 

enkratnost, da se ustvaijalno uresniči in 

pripelje v zadnjo harmonijo v svoji smrti. 

Božič je razodetje o človeku in razodetje 

človeka. Človek je postal človek z veliko 

začetnico. Bog je potemtakem s 

človekom nerazdružno povezan. Od tedaj 

štejemo leta. Ko iščemo svojo človeško 

pot, s te poti ne moremo izriniti Boga, 

kajti potem v resnici z nje izrinemo 

človeka. Srečanje z Bogom je vedno v 

srečanju s človekom. Bog je namreč 

postal človek. Biti kristjan pomeni biti 

človek, kajti Bog je postal človek. To je 

vsebina božičnega praznovanja.

Ob božiču želim bralkam in bralcem 

Prepiha, da bi srečali Boga v srečanju s 

človekom v Jezusu Kristusu. □

PREPIH

Piše: Miša Felle

... letu boljše bo. Tako si radi dopovedujemo iz leta v leto, obenem pa 

bentimo čez življenje, politiko, gospodarstvo, najbližje.

Čar Novega leta ni le v lučkah, darilih in bolj pogostih prijaznih besedah 

( pa še tu ostaja vprašanje iskrenosti), čar je v priložnosti. Seveda le, če 

jo vidimo in sklenemo s sabo resničen sporazum in naredimo načrt, kako 

bomo iz sebe v naslednjam letu naredili dostojnega človeka.

Pogledali bomo globoko vase in se vprašali: Smo srečni? Zdravi? 

Uspešni? Veseli? Zadovoljni? Če si bomo odgovore odkrito zapisovali 

na papir, se znajo ob njih kaj hitro, kar same od sebe, zapisati tudi 

rešitve. Potem pride najtežji del -v vsakdanjem življenju upoštevati 

nove smerokaze, ki nas naj bi peljali naprej, nekam, ko bomo zares 

lahko rekli: prmejdun, pa je zares boljše. Morda se bomo že do nasled

njega leta prenehali vrteti v krogu in bentiti na druge.

Leto kot dvanajst koledarskih stricev ni nič posebnega, če se svoje 

posebnosti in moči, ki jo imamo v sebi, ne zavedamo. Pa ne mislim 

moči nad drugimi ali celo nad naravo - to smo že izkusili in vemo, kam 

nas je pripeljalo. Mislim na sodelovanje v pozitivnem smislu. Letu in 

ritmu Vesolja lahko dajemo izreden čar, če se učimo postajati to, kar 

smo v resnici. To je tudi odgovornost vseh čutečih bitij na našem plane

tu, česar se na srečo zaveda vedno več ljudi - tudi bralci tega kotička.

Ena izmed fraz nove dobe je tudi: česar sam nimaš, drugemu ne moreš 

dati. Upoštevati jo lahko začnemo že kar pri pisanju novoletnih voščilnic 

in prazničnih voščilih v živo. Kako lahko nekomu iz srca želimo zdrav- 

Ija in sreče, če pa sami tega nimamo in si ne znamo pomagati ? 

Ponudimo raje tisto, kar zares obvladamo, pa če je tega še tako malo. 

Pravijo tudi, kar enkrat daš, se ti povrne desetkratno. Slednje jamčim 

spodaj podpisana, da drži kot pribito. Prav delovanju tega pravila v prak

si se moram zahvaliti, da je moje letošnje leto kljub temu, da je bilo eno 

najtežjih, minilo v prepletanju neskončno mnogo drobnih čudovitih 

daril. Tudi s strani bralcev mojih razmišljanj na teh straneh, tistih, ki ste 

poslušali Kolo življenja in onih, ki so si me upali poiskati na Modnem 

Žarku.

Upam, da se bomo uspešno družili še naprej in naj vam bo srečno 
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PRESEŽNOST
BOŽIČNEGA
DOGODKA

Piše: Avguštin Rašcan

Adventni čas in božič sam sta napolnjena 

s čudovitimi pričakovanji. Zares slutimo, 

da se mora nekaj zgoditi. To pričakovan

je sega daleč preko vsega, kar smo 

izkusili, dogaja se nekaj velikega in 

drugačnega, ne samo to in tako kot se 

dogaja med ljudmi, ampak nekaj veličast

nega, božanskega. Naše pričakovanje in 

razpoloženje zelo dobro zadene Zaharija, 

ko ob rojstvu sina Janeza Krstnika zapoje 

o »vzdignjenem rogu rešitve pred 

nasprotniki in rešitvi iz rok sovražnikov, 

o odpuščanju grehov, o obisku vzhaja

jočega sonca z višave, o svetlobi, ki sveti 

v temo in celo smrtno senco, o nogah, ki 

hodijo po poli miru...« (prim. Lk 1,67 sl.). 

Človeku se milo stori, ko to sliši, in nje

govo srce zadrhti v čudnem hrepenenju. 

Podobno beremo v stari zavezi, kako bo 

Bog ljudem »zbudil silno radost in 

naredil veliko veselje, kakor ob žetvi in 

delitvi plena, ker bo zlomil jarem breme

na in palico na človekovem hrbtu« (prim. 

Iz 9,1 sl.).

Prav gotovo teh besed upanja ne moremo 

neposredno povezati z našim vsakdanjim 

življenjem, ker ne vemo, kdaj se bo za 

nas izpolnilo dokončno veselje, vendarle 

čutimo, da je prav, če se jim vendar z 

vsem srcem prepustimo. V nas je zares 

zelo velik in prazen prostor, ki ponazaija 

našo nemoč. Zato močno hrepenimo po 

energiji, ki bi nas mogla ponesti preko 

vseh peripetij tega včasih tako ubogega 

življenja. Ali obstaja energija, ki bi nam 

omogočila, da si oddahnemo od pre

tresov, razklenemo okove medsebojnih 

trenj, političnih zapletov, splošnega



Šport

Koroški prvoligoši Prevent, Korotan in Fužinor sklenili jesenski del prvenstva

\pmmm
Jesenski naslov v prvi slovenski 

rokometni ligi je pričakovano pri

padel ekipi Pivovarne Laško Celje, 

ki je tudi daleč najmočnejša v ligi. 

Slovenjgradčani so lahko z osvojitvi

jo drugega mesta še kako zadovoljni. 

Cilj, ki so si ga postavili, to je z znat

no okrepljeno ekipo osvojiti mesto 

povsem pri vrhu lestvice, tik ob 

favoriziranih Celjanih, je v celoti 

dosežen. Rokometaši Preventa imajo 

tako vse možnoti, da se ob koncu 

prvenstva vendarle uvrstijo na 

mesto, ki jih bo popeljalo v evropska 

tekmovanja.

Toda štart v letošnje prvenstvo ni bil 

povsem po željah Preventovcev, ki 

so se pred sezono močno okrepili. V 

klub se je vrnil domačin Aleš Leve, 

poleg njega pa so prišli še iz Celja 

vratar Strašek in Jeršič ter novi tren

er Slavko Ivezič, ki je postal kasneje 

tudi selektor slovenske reprezen

tance. »Ježki« so namreč prvi dve 

uvodni tekmi v prvenstvu izgubili. 

Tudi v tretjem krogu so si 

rokometaši Preventa privoščili spo

drsljaj in osvojili le točko na svojem 

parketu v srečanju z rokometaši 

Andorja iz Hrpelj. Podobno kot v 

predhodnjih dveh tekmah jih je tudi 

tokrat malce zapustila športna sreča 

ob koncu tekme, poleg tega pa prvi 

»topnik« Slovenjgradčanov Nenad 

Maksič še ni bil prav strelsko razp- 

ložen, kar seje nedvomno odrazilo v 

končnem učinku celotnega moštva.

Kasneje so Slovenjgradčani postavili 

»stvari« na svoje mesto, igra je 

stekla, forma igralcev je bila iz 

tekme v tekmo boljša. Vse od 4. kola 

dalje so Ivezičevi fantje nizali 

zmage, vmes pa so ostali praznih rok 

le v Celju, kjer so kljub porazu 22:20 

zapustili izjemno ugoden vtis in 

dobesedno namučili prve favorite 

letošnjega prvenstva, rokometaše 

Pivovarne Laško. Pika na i je bila 

postavljena v zadnjem jesenskem 

kolu, ko se je na derbiju v Slovenj 

Gradcu med Preventom in Krškim

odločalo o naslovu jesenskega pod

prvaka. Pred rekordnim številom več 

ko tisoč gledalcev so domači 

rokometaši šele v drugem polčasu 

strli odpor Krčanov in dobili tekmo s 

26:21 ter tako osvojili 2. mesto.

Kot strelca sta se tokrat najboj 

izkazala Maksič in Boris Leve, svoj 

delež pa so k veliki zmagi pridjali še 

ostali igralci, predvsem vratar 

Strašek, pa Jeršič, Franc, A. Leve, 

Gologranc, Mauc, Strigi in drugi. In 

kaj pravi ob koncu jesenskega dela 

prvenstva trener Slavko Ivezič, ki je 

ekipo zares vzorno vodil:

»Drugo mesto po jesenskem delu 

prvenstva je velik uspeh vseh, ki 

delajo v klubu. Pričeli smo sicer 

slabše, kot smo pričakovali, in na 

štartu prevenstva doživeli dva poraza 

proti zelo dobrima ekipama Akripola 

in Gorenja, ko nas je malce zapustila 

tudi sreča. Če že v prvih treh tekmah 

nismo prikazali tiste pričakovane 

kvalitetne igre, smo kasneje igrali 

vseskozi v odlični formi. Razigral se 

je tudi Nenad Maksič, naš prvi str

elec, ki s 85 goli tudi vodi na lestvici 

najboljših strelcev prve lige. Posebej 

dobro igro smo prikazali v obrambi, 

saj nobenemu nasprotniku v prvem 

polčasu ni uspelo doseči več ko 

osem zadetkov. Vendar moram 

posebej izpostaviti naš največji 

»kiks«, to je tekma z Andorjem 

doma, ko smo katastrofalno odigrali 

drugi polčas in tudi zaradi neodgov

orne igre posameznikov osvojili le 

točko.

V ekipi je sedaj zares pravo vzdušje, 

z nami pa je tudi množica gledalcev, 

naših zvestih navijačev. Tudi oni so 

prispevali k uspehu in ni dvoma, 

Slovenj Gradec zares živi z rokome

tom. Veseli me, da so vsi igralci 

zdravi, da ni poškodovanih, kajti 

prvenstvena pavza bo kratka, drugi 

del, ki se bo pričel že 1L januarja, pa 

bo za nas izjemno naporen. 

Vzporedno s prvenstvom bomo 

nastopali tudi v slovenskem pokalu.

kjer si prav tako želimo visoke 

uvrstitve.«

Uvrstitev ravenskih odbojkarjev na 

5. mesto po končanem prvem delu 

tekmovanja v 1. A slovenski ligi je 

povsem v skladu z načrti in cilji, ki 

so si jih pri Fužinarju postavili pred 

sezono. Niso si delali nikakršnih 

utvar, saj so se zavedali, da v 

najvišjem državnem merilu nastopa

jo močne, izkušene ekipe, ki imajo 

veči del v svoji sredini kar nekaj 

kakovostnih tujih igralcev. Prav zato 

je obstanek med najboljšimi šestimi 

ekipami v ligi, ki bodo 8. januarja 

pričele drugi del prvenstva, skupaj s 

prvouvrščenima ekipama LB lige 

Šoštanjem Topolšico in Kamnikom, 

nedvomno velik uspeh Fužinarja. S 

sedanjo ekipo, ki jo vodi trener 

Branko Golob, se kaj več ni dalo 

narediti, pa čeprav jo je pred prven

stvom okrepil reprezentant Matjaž 

Urnaut, sicer domačin, ki je v 

preteklih letih nastopal za druge 

klube.

»Dosegli smo osnovni cilj, to je 

obstanek med prvoligaši. Za kaj več 

bi seveda potrebovali še najmanj dva 

kakovostna odbojkarja, predvsem 

enega organizatorja igre in enega

univerzalca. Le tako okrepljeni bi 

lahko štartali v drugi del prvenstva z 

možnostmi, da osvojimo 4. mesto, 

na kar smo računali pred pričetkom 

tekmovanja v prvi ligi. S sedanjim 

kadrom naš cilj ne bo uresničljiv, 

kajti za tako močno konkurenco 

imamo premalo dobrih odbojkarjev, 

ki bi lahko enakovredno 

nadomeščali igralce prve postave. V 

načrtu imamo nekaj okrepitev, toda 

odvisno je od sponzorjev, ali bomo v 

klubu uspeli pridobiti dovolj sred

stev,« razmišlja trener Branko 
Golob.

Ravenčani so v prvenstvu dobili pet 

tekem, dvakrat so premagali Izdane, 

po enkrat pa Krko iz Novega mesta, 

Minolto Bled in Maribor. Večino 

tekem je breme ležalo na igralcih 

prve šesterke, ki so jo sestavljali 

Urnaut, Slatinšek, Legan, Iglar, 

Kokot in Drevenšek, občasno pa so 

zaigrali še Verbič, Kotnik, Zmagaj 

in Šuler. V dveh pokalnih tekmah 

proti Mariborčanom je zaigral v 

vlogi podajalca tudi bivši odbojkar 

Salonita Mijo Vukovič, ki naj bi po 

napovedih v mini prestopnem roku

tudi okrepil Ravenčane. O drugih 

okrepitvah za sedaj pri Fužinarju 

modro molčijo. Kaj več bomo 

zvedeli po novem letu, toda to je že 

dinga zgodba.

Odbojkaši Fužinarja sa si postavili dokaj realen cilj in na tudi dosegli
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Na Prevaljah so najmanj zadovoljni, 

če v kakšnem zadovoljstvu sploh 

lahko govorimo, ob uvrstitvi 

nogometašev Korotana na nezahval- 

no deveto, predzadnje mesto na 

lestvici prve slovenske lige. 

Jesensko sezono so prevaljski 

nogometaši sklenili podobno kot 

zadnje prvenstvo, ko so potem z 

uspešnim nastopom v kvalifikacijah 

z Nafto obdržali mesto med prvoli

gaši.

Težko je dati pravi odgovor na 

vprašanje, zakaj so »Korotanci« po 

začenih uspešnih igrah, ko so celo 

premagali SCT Olimpijo v 

Ljubljani, kasneje znatno »padli« v 

kakovosti igre in predvsem na svo

jem terenu prepuščali točke nasprot

nikom. Vse do 8. kola, ko je 

dotedanjega trenerja, Dravograjčana 

Marjana Pušnika, zamenjal Miloš 

Šoškič iz Ljubljane, so Prevaljčani 

osvojili le borih šest točk. V prvi 

četrtini prvenstva so nogometaši 

Korotana le dvakrat zatresli nasprot

nikovo mrežo, kar je bil svojevrsten 

rekord v negativnem smislu. Tudi 

kasneje se realizacija ni bistveno 

popravila, saj so Prevaljčani po 

dosežnih zadetkih najslabše moštvo 

v ligi, toda do konca pivenstva jim je 

uspelo doseči še devet golov in 

osvojiti preostalih enajst točk, ta da 

so po zmagi v zadnjem kolu proti 

Muri doma vendarle ujeli priključek 

k ostalim ekipam.

Kje so torej razlogi za slabše igre, rezul

tatski neuspeh in nasploh nezadovoljst

vo ob doseženim to jesen. O tem govori 

predsetnik UO kluba dr. Matic Tasič:

»Normalno, da mi vsi, tako uprava 

kluba, stroka kot tudi navijači ne 

moremo biti zadovoljni z učinkom 

našega moštva na polovici prvenst

va. Seveda se je občutno zmanjšal 

tudi obisk na tekmah na Prevaljah. 

Škoda, po številu gledalcev smo bili 

doslej v ospredju med prvoligaši, 

toda slabe igre in temu primerni 

rezultati so naredili svoje. Problemi 

niso od danes, temveč od časa, ko 

smo se uvrstili L slovensko ligo. 

Klub ni imel dovolj izkušenj, 

nimamo prave tradicije z nastopi v 

najvišji državni ligi. Nadalje, pestila

N/
Sport

nas je obnova infrastrukture, izgrad

nja potrebnih objektov, tribune... 

Vse to smo uredili v zadnjih treh 

sezonah, kar nam je povzročalo 

dodatne težave in nam »odnašalo« 

že tako skopo odmerjena finančna 

sredstva. To se je posebej poznalo v 

zadnji sezoni.

Poleg tega smo v klub pripeljali v 

tem obdobju številne igralce od dru

god, kar je še dodatne obremenilo 

naše finančno stanje in nam 

povzročalo številne težave. V 

preteklih sezonah smo »vlekli« tudi 

slabe poteze pri angažiranju 

nogometašev in v klub pripeljali 

nekatere igralce sila poprečnih 

sposobnosti. Ne bežim od kritike, 

toda posledice so vidne, slab pals- 

man na lestvici. Kljub temu bi pov- 

daril, da čeprav finančno slabo stoji

mo, smo doslej v glavnem izpolnje

vali vse obveznosti do naših igral

cev. Ne dolgujemo jim nekih velikih 

zneskov, kot je to slučaj v nekaterih 

drugih slovenskih klubih.«

Korotan sodi med tiste slovenske 

prvoligaške klube, ki so v preteklih 

letih zamenjali največ trenerjev. To 

seje zgodilo tudi letos jeseni, čeprav 

so ob angažiranju mladega in ambi

cioznega Marjana Pušnika, ki je 

Dravograjčane predtem pripeljal v 

II. ligo, na Prevaljah zatrjevali, da 

tokrat razmišljajo o delu na daljše 

»steze«. Ko ni bilo željenih rezulta

tov na štartu novega prvenstva, je 

Pušnik »padel« in na krmilo 

koroškega prvoligaša je prišel priz

nani in izkušeni strokovnjak Miloš 
Šoškič. Prišel je gasit »požar«, v 

vlogi nekakšnega rešitelja, toda le 

počasi so se stvari obračale na bolje. 

»Pričakoval sem, da bomo osvojili 

vsaj 20 točk v prvem delu. Moram 

reči, da so fantje izgrali iz tekme v 

tekmo bolje, toda to je bilo daleč od 

zmožnosti te ekipe, ki mora biti tako 

močna, da bo povzročala probleme 

slehernemu tekmecu. Ekipa v prven

stvu ni krenila dovolj dobro pripravl

jena, tako v fizičnem kot v 

taktičnem pogledu. To pa je 

razumljivo in zato ne krivim 

prejšnjega trenerja, kajti zamenjala 

se je skoraj cela ekipa iz prejšnjega 

prvenstva. Kar 14 igralcev je prišlo 

od drugod, nekateri celo 

poškodovani, drugi med prven

stvom. To se nikjer ne dela, normal

no, da moštvo ni moglo biti uigrano. 

Po treh sezonah nastopanja v prvi 

ligi Prevaljčani praktično nimajo 

pravega okostja ekipe. Tisti, ki so 

bili še v pretekli sezoni nositelji 

Korotanove igre, so odšli drugam. 

To je sigurno eden od najvidnejših 

razlogov za slabe rezultate v minuli 

polsezoni,« pravi Šoškič, ki bo tudi v

spomladanskem delu vodil Korotan. 

Na Prevaljah seveda razmišljajo, da 

bi se v zimski pavzi dodatno okrepili 

z dvema ali tremi igralci, kar bi bilo 

ob dosedanjem kadru dovolj, da se 

obdržijo v elitni družbi slovenskih 

prvoligašcv.O

Ivo Mlakar

V zalogi imamo pisano paleto vrhunskih vin iz najbolj znanih 
slovenskih zasebnih polnilnic. Na voljo so vam buteljčna vina (150 
vrst), umetniško oblikovane steklenice in kozarci (arh. Oskar 
Kogoj), umetniške etikete, ki krasijo steklenice z deli znanih 
slovenskih slikarjev (Slana, Ciuha, Spacal, Oman, Makuc...).

Priporočamo vam tudi vina posebne kakovosti, izbore, jagodne 
izbore, pozne trgatve, ledena vina. V zalogi so še šampion 
Ljubljana 96, peneče se vino Courvee Princesse. Velika zlata 
medalja - ledeno vino proizvajalca Jurija Hlupiča in Zlate medalje: 
peneči se vini Sarbara in Golf drut proizvajalca Barbara 
Internacional d.o.o. Bizeljsko kraški teran proizvajalca Edvina 
Širce iz Dutovelj, sauvignon proizvajalca Alojza Valdhuberja iz 
Svečine in še veliko izbranih vin, ki so bila nagrajena s srebrno 
medaljo Vinskega sejma Ljubljana 1996. Vse vrste vin lahko 
izberete v ustrezni embalaži.

odprto 
do 09. do 12. 

od 15. do 13. ure 
ob sobotah 

od 09. do 12. ure
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Piše: Niko R. Kolar

Mislim, da so Korotanovi najslabši nogometni časi za 

nami. Saj se to, kar se je dogajalo v letošnjem 

jesenskem obdobju, ne sme in se tudi ne more več 

ponoviti. Dolžnost upravnega odbora, igralcev in 

nenazadnje tudi gledalcev je, da združijo sile ter v 

spomladanskem času naslednjega leta (1997) ustvarijo 

boljše nogometno razpoloženje in predvsem boljši 

nogometni rezultat, s ciljem ostati v prvi nogometni 

slovenski ligi. Pa, da ne bi ta moja razmišljanja šla kar 

tako mimo, se moram dotakniti nekaterih zadev, ki so 

Korotan pripeljale na prelomnico: pobrati se ali pasti v 

globine drugoligaške lige.

POLETNI PRESTOPNI ROK
Nekdo je že zapisal, da si je Korotan privoščil v polet

nem prestopnem roku igralcev katastrofalne poteze, ki 

bodo posledično vplivale na rezultat še več let. Nisem 

čisto tega prepričanja, moram pa tudi sam poudariti, da 

je strokovni štab kluba ustvaijal iluzijo pomlajevanja 

igralskega kadra, ki v današnji komaj desetčlanski pivi 

slovenski nogometni ligi ni mogoča. Igralci, ki so se 

bistveno afirmirali v Korotanu (Vidovič Samo, 

Dvoršak Simon, Andrej in Tomaž Vršič), ne bi smeli 

dobiti zelene luči za odhod iz kluba.

Čeprav sem nekoč že pisal o Samu Vidoviču, moram 

še enkrat spomniti na to, daje izvrsten klubski igralec, 

borben in nepredvidljiv, tudi golgetersko usposobljen, 

ki pa je ob koncu prejšnje sezone izgubljal potrpljenje, 

morda zaradi finančnih razlogov, morda pa tudi zaradi 

velenjskega vpliva. Še za Grega Blatnika se bi takrat 

spačalo kaj več narediti, kot pa se je. Igralci so odšli 

in začelo seje vse znova...

PETRIČ - PUŠNIK
Priznati moram, da sem se tudi sam zavzemal za to, da 

se v klub ponovno vrne bivši direktor Vlado Petrič, ki 

je zaradi trenerskih razlogov (NK Peca) bil nekaj 

mesecev odsoten. Petričeve izkušnje na nogometnem 

polju so bile dokazane in morali smo jim vajeti. Ko pa 

je Petrič predložil upravnemu odbora vizijo strokovne

ga dela v klubu, sem eden redkih imel pomisleke pred

vsem v zadevi odprodaje igralcev in v zadevi novega 

trenerja Marjana Pušnika iz Dravograda. Z vsem 

spoštovanjem in prepričanjem, da je Pušnik strokovno 

dovolj usposobljen trener in hkrati tudi perspektiven 

trener, se mi je zdelo, da ima premalo izkušenj za 

vodenje tako zahtevnega profesionalnega ekipnega 

pogona, kolje prvoligaško moštvo.

V Korotanu so se menjavali trenerji vsakih nekaj 

mesecev, kar ni bilo dobro. In čudno, usoda se je kar

kruto poigrala s strokovnim ansamblom, ki je po 

osmem tekmovalnem kolu tako rekoč sporazumno 

zapustil klub. Najhuje pa je bilo, da bivši strokovni 

štab ni uspel pripeljati že na samem začetku sezone 

dovolj prevetjenih in prepričljivih igralcev. Zakaj ne, 

bo moral oceniti v teh dneh tudi upravni odbor ali pa 

skupščina kluba. Če je vzrok denar, potem vse lepo in 

prav, če pa so bile izvedene napačne poteze (Vončina, 

Spasojevič, Murič in Lukič), bo tudi upravni odbor 

moral samokritično priznati, da ni bil dovolj pozoren 

in dosleden pri svojem delu. Kar ob tej priložnosti 

velja opozoriti na jesenski »mini« prestoni rok, v 

katerem lahko Korotan popravi igralsko situacijo in 

slabe igralce zamenja z boljšimi.

VARVODIČ - IUČ - KOTNIK - NIKČEVIČ
Improvizacija, ki seje dogodila Korotanu »post festum«, 

je vendarle nakazovala, da bo Korotan z nekaterimi 

posamezniki igral vidnejšo vlogo v jesenskem delu 

prvenstva. Iz Splita seje pojavil Varvodič, vratar z boga

timi izkušnjami, ki pa je v zadnejm delu sezone branil 

dokaj nezanesljivo in na koncu prepustil svoje mesto 

mlademu Botanjiču. Kaj se je dogajalo z Varvodičem, 

bo moral oceniti strokovni štab oz. UO kluba.

Bič, še v pretekli sezoni najboljši igralec Prekmurja, je 

okrepil Korotan v duhu najvidnejše zvezde z ogrom

nim znanjem in njemu značilno požrtvovalnostjo in 

včasih tudi škodljivo prepirljivostjo. Rad je bil v 

središču pozornosti, kakor na igrišču tako tudi izven. 

Da je Ilič zapustil klub sredi tekmovalne sezone, je v 

igralskem smislu neprecenljiva škoda in mislim, daje 

Korotan na njegov račun ob nekaj pomembnih tek

movalnih točk.

Renato Kotnik je igralec, 

ki je bil v pripravljalnem 

obdobju odpisan, pred

vsem zaradi subjektivnih 

vzrokov, ko pa seje vrnil 

v klub in postopoma v 

ekipo, je bilo za njegov 

vidnejši prispevek se

zone konec. Kotnik je 

potencial in pričakujem, 

da bo v spomladanskem 

delu upravičil upe 

Korošcev.

Novica Nikčevič je 

poglavje zase, primer 

borbenosti, tehnične 

usposobljenosti, svo

jeglavosti, v golgeterski 

realizaciji pa klubu man

jka 5 do 6 golov. Da bo 

ostal na Prevaljah, bolj 

slabo kaže, saj očitno 

nima dovolj sreče in 

samozaupanja. Baje mu 

tudi trener Šoškič ne 

more kaj posebej poma

gati. Kako je pa z denar

jem, vesta samo on in 

klub.

MILOŠ ŠOŠKIČ
Je trener, ki je v devetem

kolu prevzel Korotan in povezal niti, kolikor se je pač 

dalo v tako kratkem času in s tako heterogeno ekipo. 

Skoraj bi rekel, daje Korotanu končno uspelo pridobiti 

zavzetega trenerja, ki bo kos trenutnim igralcem, pa 

tudi tistim, ki bodo na novo prišli. Zato bi bilo dobro, 

da Šoškič v klubu ostane tudi v spomladanskem delu. 

Šoškič ima možnosti izkoristiti potenicale mladih 

igralcev Botanjiča, Čerimoviča, Švaba, Vidmarja, 

Agiča, Miškiča in še koga. Posebej pa bo moral pod 

drobnogled vzeti izkušene Ibrahimoviča, Podvinskega, 

Kosiča, Čaušlarija, Šumnika in nenazadnje tudi Plesca. 

Tej gardi bo klub dolžan še poiskati libera, veznega 

igralca in golgetersko usposobljenega napadalca.

PRELOMNICA
Še vedno sem v dvomih, če je zdajšnja organiziranost 

kluba Korotana primerna? Društven proces in nar

avnanost se mi zdita nesprejemljiva, posebej zaradi 

tega, ker država za nogomet ne da skoraj nič, sponzoiji 

pa so v glavnem v dilemah, lahko rečem, upravičeno. 

Dejstvo je, da večina prvoligaških in drugoligaških 

klubov nima vidnejših sponzoijev in jih tudi težko pri

dobivajo.

Neusmiljeno prihaja čas delničarske združbe za 

Korotan. Ko pa bo klub tako daleč, mu bo tudi veliko 

lažje, saj bo upravičeno pridobival sredstva iz firm, kot 

so Lek, Petrol, Koratur in Metal. Hkrati pa vetjamem, 

da bo za nogomet svoje prispevalo večje število majh

nih podjetnikov. Zaradi vsega napisanega se vračam k 

naslovu »Korotanova prelomnica«, z zaključno misli

jo, da se moramo Korošci te prelomnice občutljivo 

zavedati in poskušati pomagati Korotanu za dvig v 

boljši jutri. □

Gostilna

Hinke Murke, Vlomi Gradec, ® C6C2 41 l( t

GOSTILNA Z DOLGOLETNO 
TRADICIJO

de finifivutàz i*t felc
ve&ele fojicke i*t ttouoletite
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PREPIH 23/96 - 33



šport

I JJ JììIDìj^jAI/ÌjJìÌjjJ JJ |
120300123

00©QùJl2Q33

JANEZ JEZERŠEK
Jezerškovi so odbojkarska družina. Oče 

Marjan, ki je bil med pobudniki kluba v 

Vuzenici, je odbojko aktivno igral vse do 

45. leta starotsti. Kdo bi si mislil, in normal

no je, da sta po njegovi poti krenila tudi 

sinova. Darko je kariero odbojkarja končal 

že pred leti, Janez pa kar vztraja in je kljub 

bližajočemu štiridesetmu letu življenja še 

vedno nepogrešljiv člen v članski ekipi 

Vuzenica, ki se je v pretekli sezoni prebila 

iz tretje v drugo slovensko ligo.

Jane/, Jezeršek je odbojko pričel resneje igrati pri petnajstih letih statoti, kot 

gimnazijec, ko so po nekajletnem zatišju v Vuzenici znova obudili bivši klub, ki 

se je prej imenoval »Turbina«. Okostje ekipe so seveda sestavljali Jezerškovi, 

oče in oba sinova. Kmalu je bilo vidno, da na mladega fanta velja v prihodnje 

računati, saj je Janez v letu 1976 dobil tudi poziv za nastop v mladinski reprezen

tanci Slovenije. Po tridnevnih pripravah, ki jih je vodil takratni slektor Jože 

Gostenčnik z Raven, so se mladi odbojkaiji Slovenije udeležili tumitja republik 

in pokrajin v Karlovcu, kjer je Jezeršek prvič nastopil v vlogi podajalca. Selektor 

Gostenčnik je imel prav, kajti vloga organizatoija igre mu je bila dobesedno 

pisana na kožo in vse od takrat je Janez uspešno igral v različnih ekipah.

V letih od 1977 do 1979 je dve sezoni igral za Mežico, v takrami II. ligi bivše 

Jugoslavije. S ponosom se spominja takratnih tekem, ko seje v mežiški športni 

dvorani vselej zbralo veliko gledalcev, ko so Mežičani dobesedno živeli za 

odbojko, ko je bilo rivalstvo s sosednjim Fužinaijem na vrhuncu. To so bile igre, 

ki bodo vselej ostale v analih mežiškega športa, njega, Janeza, pa bodo vselej 

spominjale na čase, ko so igrali še iz navdušenja, brez želje po pridobitnosti.

Potem seje vrnil nazaj v Vuzenico, v klub, kjer je pričel igrati, odslužil vojaški 

rok in se leta 1982 tudi poročil. Z ženo Darinko, ki mu je pri njegovem športnem 

udejstvovanju vselej stoji ob strani in ga spodbuja, sta se preselila v Velenje, kjer 

sta si uredila stanovanje in ustvarila družino. V Velenju je skupaj s prijatelji 

ustanovil rekreacijsko ligo, ki je ena najmočnejših v državi. Kar nekaj let je 

nastopal kot rekreativec, nato pa se v letu 1987 priključil odbojkaijem Topolšice, 

ki so takrat igrali v II. slovenksi ligi. Po štirih letih aktivnega igranja za klub se je 

naposled posvetil le rekreacijski ligi, toda v letu 1993 so ga Topolčani znova 

zvabili medse. Pomagal je pri uvrstitvi Topolšice v l.B ligo in nato igral še eno 

sezono.

Letos spomladi si Janez Jezeršek ni mogel kaj, da ne bi pomagal s svojimi 

izkušnjami bivšemu klubu Vuzenici, ki seje potegovala za uvrstitev v višji rang 

tekmovanja. Zadnje štiri tekme je odigral in tudi prevzel vlogo trenerja v ekipi. 

Odločilno srečanje za naslov prvaka 3. lige-vzhod je bilo v Domžalah, kjer so 

Vuzeničani slavili zmago s 3:0 in si tako priigrali napredovanje v II. ligo. Z 

nastopi v močnejši konkurenci so nadvse zadovoljni, saj so po prvem delu tek

movanja uvrščeni pri vrhu lestvice.

Tudi zanimanje za odbojko je v Vuzenici močno porušilo in Janez pravi, da ga 

bodo kmalu lahko zamenjali mlajši. Seveda bo igral še nekaj časa, čeprav mu 

služba v Rudniku Velenja, kjer je zaposlen kot gradbeni inžiner, pa vožnja na 

treninge in tekme v Vuzenico vzamejo kar precej časa. Toda, uspehi ga kot igral

ca in trenerja »držijo« pokonci, ga vzpodbujajo, tako, da na slovo od odbojke ni 

časa misliti.

Janez Jezeršek seje rodil 7. S. 1957, stanuje v Velenju, Aškerčeva 8. Ivo Mlakar

!• ---------------------------------- ^

PRVEN
STVO ŠK 
FUŽINAR
Šahovski klub Fužinar je tudi letos priredil hitropotezno klubsko 

prvenstvo. Turnirji so bili v šahovski sobi DTK na Ravnah vsak 

prvi in tretji ponedeljek v mesecu, z izjemo poletja. Na 21 turnirjih 

seje poprečno zbralo po 15 igralcev.

Prvenstvo je z maksimalnim številom točk (150) osvojil Danilo 

Peruš. Drugo mesto je zasedel Marko Vrečič s 129, tretje pa 

Vlado Turičnik s 124 točkami. Sledijo: Zoran Pšeničnik 93, Rajko 

Ivič 91, Marjan Uršič 80, Franc Rotovnik 78, Pero Jevtič 77... 

Točke je osvojilo 21 igralcev.

Hitropotezni turnirji se bodo z ustaljenim tempom (prvi in tretji 

ponedeljek v mesecu) nadaljevali tudi v letu 1997.□

-mv

^ ^

KOROTAN
Ravne na Koroškem

V letu 1997 želimo vsem našim 
kupcem in poslovnim 

partnerjem veliko sreče in 
zdravja, hkrati pa se vam 

zahvaljujemo za zvestobo in 
zaupanje v preteklem letu.

Kolektiv 
TP Korotan 
Kavne
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disisi
Piše: Ivo Mlakar

PERUSU
SPOMINSKI
TURNIR
V spomin na svoje preminule člane je 

šahovski klub Fužinar pripravil v hotelu 

na Rimskem vrelcu že šesti memorialni 

turnir v aktivnem šahu. Med 34 

udeleženci iz pretežno štajersko - 

koroške regije, ki so odigrali 9 kol po 

švicarskem sistemu, je zmagal domačin 

Danilo Peruš, pred Zoranom 

Pšeničnikom (oba Fužinar). Od 3. do 5. 

mesta so se uvrstili Velenjčani Rajko 

Rajkovič, Andrej Novak in Milan 

Matko. Šesto mesto je pripadlo Rajku 

Iviču, sedmi pa je bil Marko Vrečič (oba 

Fužinar).

KUS ČETRTI m 
TOP 12
V dvorani Tabor v Mariboru je bil prvi 

letošnji pozivni turnir najboljših sloven

skih namiznoteniških igralcev. V pn i 

skupini je prepričljivo zmagal član 

novomeške Krke Gregor Komac, na 

odlično 4. mesto pa se je uvrstil 

Radeljfian Tomaž Kus, ki je v predtek

movanju presenetil z zmago nad 

Mariborčanom Zvonkom Plohlom, v 

tekmi za 3. mesto na turnirju pa je 

doživel poraz proti Ungeiju iz Murske 

Sobote s 3:2. V drugi kakovostni skupi

ni sta nastopila še preostala dva igralca 

radeljskega kluba. Matej Pelar je bil 

peti, Uroš Slatinšek pa je osvojil 7. 

mesto.

Podoben turnir TOP 12 je bil v 

Cerknici, kjer so merile moči najboljše 

slovenske igralke. V prvi kakovosmi 

skupini, kjer je zmagala Ljubljančanka 

Petra Dermastja, seje Radeljčanka Tina 
Safran, ki sicer nastopa za klub Ilirijo, 

uvrstila na lo. mesto. Druga 

Radeljčanka na tem turnirju, Špela 
Lukner, ki tudi v tej sezoni nastopa za 

Ptujsko Petovio, je igrala v drugi skupini 

in pristala na 2. mestu. Torej je osvojila 

končno 14. mesto, medtem ko je bila 

Steblovnikova iz Fužinarja 23.

PODJETJE ZA PREDELAVO ODPADKOV

surovina p.o. 
p.p. radije
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PLffVRLKI 
FUŽINfiRJfl ZMR- 
QflLI V KRANJU
V Kranju je bilo tradicionalno tek- 

nrovanjc v spomin na odlično plavalko 

Triglava Špelo Rebolj. Nastopilo je 

preko loo plavalcev in plavalk iz petih 

držav, med njimi tudi tri tekmovalke 

Fužinarja. Najuspešnejši sta bili Anja 
Srebotnik, ki je zmagala v skupini A v 

disciplini 2oo m prsno, ter Lidija 
Breznikar, ki je osvojila I. mesto v isti 

disciplini, vendar v konkurenci mlajših 

plavalk. V tej skupini jc bila Tanja 
Merzdovnik tretja na 2oo m prsno.

Na tradicionalnem Miklavževem mitin

gu. ki je bil sočasno v Ljubljani, so 

nastopili mlajši plavalci in plavalke, 

Ravenčanka Tanja Kumprej je osvoji

la 2. mesto na 100 m prsno.

TEKAČI NA 
KROSU V LEOB- 
NU
V Lcobnu v Avstriji je bil prvi od petih 

zimskih krosov, katerega so se udeležili 

tudi tekači in tekačice iz Slovenije. 

Absolumi zmagovalec teka na lo km je 

bil Geza Grabar, član tekaške sekcije 

Radenske, med ženskami pa je v teku na 

4 km zmagala olimpijka Helena 

Javornik. Teka v Leobnu so se udeležili 

tudi tekmovalci iz naše koroške krajine. 

Med najmlajšimi, ki so tekli 1480 m, je 

Rok Mori z Mute osvojil 5. mesto. V 

teku na 10 km so se v svojih starostnih 

kategorijah uvrstili: od 20 do 3o let: 4. 

Ivica Volle iz Dravograda, od 30 do 40 

let 10. Jože Mori z Mute in nad 50 let: 

2. Vilijem Blatnik iz Mežice.

MEŽIČANOM
ORGANIZACIJA
GORSKEGA
TEKA
Amaterski športni delavci na Koroškem 

se zagotovo lahko ponašajo kot dobri 

organizatoiji in gostitelji mnogih šport

nih prireditev. Prav zalo ne preseneča, 

da je te dni prišlo na naslov koroških

organizatorjev novo priznanje, prejeli pa 

so ga delavci tekaške sekcije Mežica, ki 

že pet let zaprcd prirejajo gorske teke za 

pokale gostišča »Edlvajs«, lani pa so 

prvič izpeljali tudi tekmovanje za pokal 

Slovenije.

Atletska zveza Slovenije, sekcija za 

gorske teke, je namreč na predlog 

temovaine komisije sprejela koledar 

tekov za pokal Slovenije za prihodnje 

leto in dodelila organizacijo tudi 

Mežičanom. Zaradi postavljenih termi

nov za evropsko prvenstvo, svetovni 

pokal in ostale mednarodne tekme je bil 

ciklus tekov iz sedanjih osem skrčen na 

vsega pet Na osnovi doseženih izkušenj 

z organizatorji, kvalitete dosedanjih tek

movanj in primernosti prog je komisija 

določila le pet prirediteljev za izvedbo 

pokala Sovenije v gorskem teku, čeprav 

je bilo kandidatov kar dvajset.

Tako bodo Mežtčani poleg gorskega 

teka za pokale »Edlvajs«, prireditev bo 

3. maja prihodnje leto, hkrati izpeljali 

tudi prvi od petih tekov za pokal 

Slovenije. Ostali štiije teki bodo še: tek 

na Km, na Lubnik, na Kališče ta tek na 

Šmarno goro, kjer bo sklepna prireditev 

gorskih tekov za leto 1997.

OSNOVNOŠOL
SKO PRVENSTVO
V GIMNASTIKI
V Ljubljani je 14. dec. potekalo dižavno

osnovnošolsko prvenstvo v gimnastiki, 

v skokih z male prožne ponjave. Pod 

vodstvom učiteljev telesne vzgoje Pavla 

Štekla in Maje Marin je koroško regijo 

zastopalo 24 učencev in učenk OŠ 

Koroški jeklarji z Raven. Med mlajšimi 

deklicami je Zvonka Božič osvojila 11. 

mesto, ekipno so bile deklice ravenske 

šole v tej kategoriji četre. Med starejšimi 

deklicami je 7. mesto pripadlo Nini 
Mihev, ekipa je osvojila 3. mesto. 

Mlajši dečki so osvojili ekipno 4. mesto, 

najboljši med Ravenčani je bil Jure Jež 
na 20. mestu. In Še starejši dečki: ti so 

bili ekipno deseti, najboljši Andrej 
Petrič pa seje med posamezniki uvrstil 

na 8. mesto. □

090 - 41 - 02
Darko Trading d.o.o. I min. = 156,00 SIT
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Vaški
rogonosec

Čl NE VESTE POVSEM ZANESUIVO, ALI LETOŠNJI BOŽIČNI 

PRAZNIKI IN NOVO LETO RES ŽE TRKAJO NA VRATA, 

POGLEJTE V ČRNO KRONIKO. V NJEJ SE NAMREČ NAJBOLJ 

VERODOSTOJNO ODRAŽA OBDOBJE V LETU, KI GA TAČAS 

ŽIVIMO. IN ZA TO OBDOBJE BI LAHKO REKEL KAR, DA SE 

PRAZNIKI NE NAJAVLJAJO S TRKANJEM, TEMVEČ S 

POKANJEM. POGLEJMO PODROBNOSTI.

Petarde, 
rakete, 

petarde.
5. 12. 96 ob 16.30 sta na mednarodni 

mejni prehod Vič iz Avstrije pripoto

vala M.S. in J.V. iz Črnomlja. 

Policisti in cariniki so v njunem oseb

nem avtomobilu našli in zasegli skup

no 800 petar.d. Skrite so bile na 

različnih mestih v avtomobilu. 

Prijavili ju bodo sodniku za prekrške. 

Obmejni organi so imeli dober ulov 

tudi na mejnem prehodu Holmec. 

Tako je 7. 12. iz Avstrije pripeljal 

A.P. iz Krškega. Pretihotapiti je nam

eraval 400 petard. Hrvaška državljana 

S.Ž. in D.P. sta poskušala - spet na 

mejnem prehodu Vič - neprijavljeno 

pripeljati v Slovenijo 300 petard. R.C. 

z Raven na Koroškem, pa je na 

mejnem prehodu Holmec mimo 

carinikov nameraval uvoziti 100 

petard.

Petardnih zgodb še ni konec: državl

jan Hrvaške B.P. je s kamionom na 

mejnem prehodu Vič hotel »prešver- 

cati« 300 petard in 6 raket. M.P. iz 

Vojnika pa na istem mejnem prehodu 

ni prijavil 200 petard in 3 rakete. 

Lahko bi navedel še kak primer, ven

dar je že doslej zapisano menda 

dovolj za potrditev mojega tokratnega 

uvoda v črno kroniko.

Bi pa veljalo zapisati nekaj v opozori

lo: kot kaže, bodo letos obmejni 

organi veliko bolj strogi pri 

uresničevanju tako imenovanega 

petardnega zakona. Iz policijskih 

poročil je namreč razbrati, da tudi pri 

100 komadih »ne zatisnejo več enega 

očesa« in ostro ukrepajo. Tako je 

prav, saj smo zakon sprejeli zlasti 

zaradi mnogih hudih nesreč s temi na 

videz, in zlasti v otroških očeh, 

nenevarnimi eksplozivnimi telesi. 

Torej, ne petarde, marveč pamet v 

roke!

Črn dan pri 
Piršu

Včasih človek kar verjeti ne more, da 

se tudi pri nas lahko dogajajo reči, kot 

smo jih sicer vajeni iz kakšnih zahod

njaških filmov. Na primer iz tistega 

znanega z naslovom Črni dan v Black 

Rocku. Vprašati se, kaj ljudi pravza

prav žene, da so sposobni nasilnih 

dejanj, pa je tudi prej ko prej bolj 

retorično vprašanje. Najbolje je

dogodek povzeti po policijskem 

zapisniku. Mnenje pa si ustvarite kar 

sami. Povzemam.

Dne 10. 12. 96 ob 23.45 so v gostišče 

Piršev dom nad Mislinjo, z namenom, 

da od oskrbnika doma S.G. izterjajo 

750.000 tolarjev, ki naj bi jih bojda 

dolgoval M.L., prišli D.Š. iz občine 

Slovenj Gradec, S.B. iz občine 

Mislinja in M.L. iz občine Velenje. 

Takoj ob vstopu v gostišče je D.Š. 

pristopil k natakarju R.S. in ga s 

pestjo udaril v obraz.

Okoli 24. ure je v gostišče prišel 

najemnik gostišča in M.L. je pristopil 

k njemu ter zahteval denar. Ker mu ga 

najemnik ni hotel izročiti, ga je M.L. 

potisnil proti mizi, kjer sta sedela D.Š. 

in S.B. Ob tem je S.G. padel na mizo 

in D.Š. ga je začela udarjati z rokami 

v obraz. V pretepanje sta se vključila 

še M.L. in S.B. (udarjanje z rokami, 

brcanje in udarjanje s pepelnikom). S 

pretepanjem niso prenehali niti tedaj, 

ko se je najemnik zgrudil na tla. 

Poškodovali pa so tudi nekaj inventar

ja v lokalu.

V pretepu sta S.G.. in R.S. bila hudo 

poškodovana in so ju z rešilnim avto- 

mobilom odpeljali v bolnišnico 

Slovenj Gradec. Zoper storilce bodo 

policisti podali kazensko ovadbo zara

di suma storitve kaznivega dejanja 

hude telesne poškodbe.

Pretepal bi
S pretepom in celo umorom pa je, na

srečo, le grozil J.J. z Mute S.G. in 

S.G. iz istega kraja. S prepirom in 

grožnjami ni prenehal niti ob prihodu 

policije in morali so uporabiti prisilna 

sredstva, da so ga spravili na hladno v 

policijski »bunker«.

Sedem na en 
mah

Na regionalni cesti Dravograd - 

Ravne, zunaj naselja Tolsti vrh se je 

14. 12. pripetila prometna nesreča, v 

kateri se je telesno poškodovalo kar 7 

ljudi. Trije so bili huje, štirje pa lažje 

ranjeni.

Nesrečo naj bi bila zakrivila 18 letna 

voznica iz Tolstega vrha, ki jo je na 

mokrem cestišču najprej zaneslo na 

nasprotni vozni pas in na bankino, 

zatem pa je sunkovito zavila nazaj in 

zaprla pot vozniku osebnega avtomo

bila, ki ji je pravilno po svoji strani 

pripeljal naproti. Huje se je 

poškodovala voznica in sopotnici, 

lažje pa voznik osebnega avtomobila 

in njegovi sopotniki.

Zaprto jadranje
Huje telesno se je poškodoval tudi 

J.M. iz Slovenskih Konjic. 8. 12. 

okoli 15. ure je namreč z jadralnim 

padalom letel v kraju Spodnji Razbor. 

Pi i drugem letu se mu je na višini 15 

metrov zaradi nenadnega sunka vetra

zaprlo padalo in je z veliko hitrostjo 

strmoglavil ter padel na tla. Dobil je 

zelo hude poškodbe.

Izlitji
V času, ki ga tokrat zajemam v 

koroški črni kroniki, je prišlo tudi do 

dveh nezgod v železarni na Ravnah, 

ki pa sta na srečo terjali le gmotno 

škodo.

Tako je 8.12. okoli 23. ure prišlo do 

izlitja okoli 6. ton litine v obratu 

Jeklarna II. Zaradi tega je prišlo tudi 

do požara na nekaterih električnih 

kablih.

Druga nezgoda pa seje pripetila 15 

.12. 96 okoli 5. ure, ko je v stari topil

nici med postopkom oksidacije prišlo 

do izlitja dveh ton litine prokroma. V 

obeh primerih gmotna škoda še ni 

znana.

Požari
Tudi trije požari, ki so se primerili v 

zadnjem času, kažejo, na kako 

različne in nenadejane načine lahko 

pride do njih. Tako je 7. 12. ob 21. uri 

izbruhnil požar v garaži v kletnih 

prostorih stanovanjske hiše v Svetem 

Danijelu. Do požara je prišlo zaradi 

nepazljivega varjenja 11 let starega 

avtomobila. Vozilo in nekaj drugih 

reči je zgorelo, tak daje nastalo škode 

kar za 500.000 tolarjev.

Tudi v drugem požaru na Celjski cesti 

v Slovenj Gradcu je prišlo, iz doslej še 

neznanega vzroka, do požara na 

neregistriranem in nevoznem oseb

nem avtomobilu. Požarje zajel še 

priročno skladišče, gmotna škoda pa 

znaša okoli 200.000 tolarjev.

Do požara iz bolj neobičajnega vzroka 

pa je prišlo 8. 12. v stanovanjski hiši v 

Slovenj Gradcu. Nastal je namreč 

zaradi kratkega stika na električni 

napeljavi radijskega sprejemnika. 

Vnelo seje še nekaj drugi stvari v 

stanovanju, skupna škoda pa znaša 

dobrih 300.000 tolarjev.

Drog ima
Po moje zašpičeni in glosirani del kro

nike pričenjam to pot z NN, ki je 

ponovno dokazal, da so naši dolgo- 

prstneži zares zelo neizbirčni. 

Neznani storilec je namreč 6. 12. 96. v 

dopoldanskem času na Caravaningu 

na Muti ukradel plastični nosilni drog 

za javno razsvetljavo!

Nisem vedel, da bomo poslej pri nas 

imeli celo »zasebno podjetje za javno 

razsvetljavo«, katerega nosilec bo za
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zdaj še neregistrirani s.p.

V nebesih
Bolj jasno mi je, kaj je pravzaprav 

želel in kaj je nameraval NN (saj 

veste: neznani storilec), ki je med 14. 

12. in 15.12. 96 vlomil v prostore 

bivše diskoteke Paradiso na letališču 

v Mislinjski Dobravi.

Glede na to, daje odnesel 51 stekelnic 

piva, tri litre rdečega in buteljko bele

ga vina, si je bržkone želel ustvariti 

paradis(o) ali paradiž (nebesa, nir

vano.) kar na zemlji.

S tem pa je olajšal tudi delo policiji, 

saj mora ta sedaj poiskati le še člove

ka z velikim mačkom in imela bo 

storilca!

Rogonosec
Kratko policijsko poročilo: »Do zdaj 

še neznani storilec je meseca novem

bra letos z lovske koče na Kozjaku, v 

občini Mislinja, odtujil lovsko trofejo 

jelenovo rogovje, ki je bilo 

nameščeno kot okras na fasadi lovske 

koče. Pri snemanju je neznanec 

zlomil lobanjo trofeje, rogovje pa je 

odnesel s seboj. Lovsko družino Dolič

je tako oškodoval za 289.000 tolarjev. 

Trofeja je bila namreč ocenjena kar s 

175. točkami.«

Kratki komentar Reneja, prijatelja 

mojega prijatelja »bifedžije« Mirana: 

»Povsem jasno je, da je dejanje storil 

nek rogonosec, kot običajno rečemo 

tistemu, katerega žena spi z drugim, 

ne da bi on za to vedel. Najbrž so ga 

domačini večkrat zbadali, da mu je 

žena nataknila roge. Pa se je sklenil 

enkrat skozi domačo vas sprehoditi z 

rogovjem pod pazduho, da bodo 

sosedje videli, da ga nima na glavi in 

da mu žena ni ničesar nataknila. No, 

šele s tem je pljunil na karbid, bolje bi 

storil, če bi lepo mirno odšel na 

značilno francosko jed: dunajski 

zrezek s pomfrijem in fižolovo solato 

z bučnim oljem. Ta namreč pomiri 

tudi najbolj oroganega rogonosca!«

Prijavil se je
Naši vinski - ali pivski (pivovski) - 

bratci so zares polni presenečenj. To 

potrjuje tudi tale (resnična) zgodba. 

Najprej prolog: Policisti PP Ravne na 

Koroškem so 30. 11. 96 ob 10. uri 

odredili pridržanje do iztreznitve za

občana Raven na Koroškem.

Jedro: Občan je že v zgodnjih jutran

jih urah pričel s popivanjem. Okoli 8. 

ure je v bifeju na avtobusni postaji na 

Ravnah na Koroškem začel groziti 

natakarici, ki je od njega zahtevala 

plačilo računa za popito pijačo. Ko ga 

je opozorila, da bo poklicala policijo, 

je lokal zapustil in kar sam odšel na 

policijsko postajo, kjer se je nedosto

jno vedel do policistov. Po razgovoru

so ga policisti napotili domov, vendar 

se je vrnil nazaj v bife, kjer se je 

ravnokar nahajala policijska patrola. 

Nadaljeval je z zmerjanjem in končal 

v policijskem bunkerju.

Epilog: Bojda namerava kot 

olajševalno okoliščino pri kadiji za 

prekrške navesti, da se je pravzaprav 

sam prijavil na policiji in da »on že ni 

kriv, če ga niso takoj ucmekalklO

Tl
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Mcrkant - Com d.o.o. 1 min. = 156,00 SIT

• nagrobniki, okenske police, stopnišča, kuhinjske
in kopalniški pulti, vodometi, mize in stebri.

• trgovina: granitne in marmorne ploščice, granitogres, 
lomljen tlak, nagrobni dodatki

Tel.: 063 857 558
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Tekstilna industrija Otiški vrh I I J
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2373 Šentjanž pri Dravogradu 
Tel.: 0602 85 234, fax: 85 279
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Uradni del občnega zbora turističnega društva Črna smo 

imeli na sredo, 27. listopada tl. Po vseh »reglcih« in 

predpisih je potekel štiriletni mandat upravnemu odboru 

društva. Volili naj bi nove člane. Na to so nas pripravljali 

že na kakšnem sestanku prej. Vsi smo bili navdušeni nad 

zdajšnimi ljudmi, ker so uspeli voz potegniti iz velikih 

problemov društva.

Najprej je bilo potrebno odstraniti razne težave 

prejšnega odbora in vse je steklo s temi novimi člani - 

pretežno ženskega spola. Za predsednico turističnega 

društva so skorajda določili gospo Ivano Mrdavšič. Tuje 

bila veijetno stoijena tista najboljša poteza iz sestanka 

izpred štirih let, kajti prav njej seje posrečilo pridobiti še 

nekaj ljubiteljev našega kraja, ki so društvo ne samo 

uspešno, ampak zelo uspešno razvili iz tistega 

nemogočega položaja.

Rezultati so vidni. Predvsem je bil popestren turistični 

teden, ki so ga znali spretno povleči naprej, ker so se 

močno zavedali, daje to prireditev, ki seje, kot rečemo, 

prijela. Znali so ceniti delo ustanoviteljev izpred štiri

deset let. Eden glavnih je bil takrat sedanji župan občine 

Čma gospod Franc Stakne, zato je bilo na občnem zbora 

sklenjeno, da se mu podeli mesto častnega člana 

turističnega društva Čma.

Ampak, še vedno ni bilo izbranih novih delovnih članov 

za naprej. Vsi ti rešitelji društva, ki so delovali v zadnjih 

štirih letih, so se upirali, da (zaradi preutrujenosti) ne bi 

več delali v društvu tako aktivno.

Nekako smo uspeli prepričati in naprositi predsednico, 

da sprejme to funkcijo še za en mandat ali vsaj za pol, 

ker ima ravno tako lepo napeljane niti okoli teh poslov. 

Seveda je za seboj potegnila še gospo Ido Mežnar, 

odlično blagajničarko društva, ki menda z denarjem 

primemo stiska, da potem v veliki meri pripomore k 

pozitivnemu stanju na računu.

Vaš Prepih
Gospe Ivani, torej obnovljeni, na novo pohjeni predsed

nici, je gospod župan na tem uradnem delu občnega 

zbora izročil v zahvalo in za vzpodbudo za naprej skulp

turo SEME KALI, delo edinega ak. kiparja na 

Koroškem, Andreja Grošlja. S simbolom semena je bila 

torej posrečeno ilustrirana zgodovina in bodočnost tur

ističnega društva.

Čez dva dni, na petek, pa je bil t.i. veseli del občnega 

zbora v dvorani kulturnega doma. V zahvalo krajanom 

za plodno in prijetno sodelovanje je igral ansambel 

Šibovniki do jutranjih ur. Poceni in mikavne prigrizke 

ter sodobne solatne krožnike je v ta namen pripravil 

hotel club Kmes, dvorana je bila praznično okrašena, 

obiskovalcev je bilo ravno prav, da je bilo možno na 

plesišču uganjati razne vragolije.

Želimo, da se nas ob letu na taki zabavi zbere še več! Do 

takrat pa pomagajmo gojiti to zopet vzkaljeno seme tur

ističnega društva, vsi, s svojo zavestjo do okolja in lepim 

cvetjem na oknih, ki je vedno vredno občudovanja v tej 

gorski vasici.

Anita Predikate 
a

Volitve, novo upanje mnogih za pravičnejši red v 

naši domovini. Kdo je, ki od novoizvoljenih 

pričakuje več pozornosti in pravičnosti od prejšnih v 

koaliciji. To smo mi, rojeni okoli prve svetovne 

vojne, v številnih 

kmečkih družinah, baj

tah, otroci hlapcev, 

dekel, ki so si v službah 

pri bogatih služili v 

najlepših otroških letih 

svoj kruh. Z dobrim, 

tudi odličnim spričeva

lom v žepu nismo 

mogli nikamor drugam, 

ko na dnine. Preživljali 

smo strahote vojn po 

frontah Evrope, celo 

Afrike, po ujetniških 

taboriščih, po drugih 

taboriščih, zaporih, v 

pregnanstvu in tako 

dalje, po sili oblast

nikov, ne glede na 

kateri strani.

Edina skrb je bila, kako 

si rešiti golo življenje.

Mnogi so ga morali 

dati, ne vedoč za koga.

Vsi preživeli mali ljudje 

so po vojni delali v 

najtežjih pogojih, lačni, 

brez zaščitnih sredstev, 

brez prostih sobot, pa so 

vendar še našli čas za 

prostovoljna dela v 

javnosti, predvsem v

kulturi, vse za dobro domovine in v svoje zado

voljstvo.

Nobeden politik v preteklosti ni zmogel, da bi se 

brez plačila kje angažiral. Dobro so hoteli biti 

plačani v številnih komisijah, ki niso prinesle 

nobenega rezultata. Koliko so pretrpeli kmetje z 

obvezno oddajo, ki so jo pobirali po terenu lenuhi iz 

prepolnih pisarn na uradih. Trpeli so gozdni delavci 

in delavci v prometu, ki so pozimi prepešačili cele 

kilometre na delovno mesto, večkrat ponoči, da je 

promet stekel in da so tovarne lahko proizvajale.

Vsi ti ali mnogi od teh, ki so pridelali to, kar danes 

imamo, imajo beraške pokojnine . Oni dragi so se 

znašli in si priskrbeli s partijsko knjižico v žepu lepe 

donosne službe in obilne pokojnine. Danes pričaku

jemo od tistih, ki smo jim zaupali svoje glasove, 

vključno s poslanci iz vrst upokojencev, da se te 

krivice popravijo. Vsak naj bi dobil plačano sedanje 

in minulo delo v obliki pokojnin, po tem, kako si jih 

je prislužil s poštenim delom in svojim znanjem, ne 

pa po privilegijih.

Vprašajmo bogataše, kje in kako so dobili denar, da 

lahko kupujejo cele tovarne, in to v času, ko je bil na 

oblasti proletarijat. Razdelimo naše obilno naravno 

bogastvo tja, kjer delajo za dobrobit in zdravje ljudi, 

za njihove potrebe, ne pa že tako bogatim, ki imajo 

že sami preveč za svoje življenje. Zgled poštenosti 

in skrb za pravičnejšo družbo bi morali dati v pivi 

vrsti poslanci in politiki. A do sedaj tudi glede na 

ideološke nagnjenosti levih in desnih ni bilo 

pripravljenosti za to, ampak samo za svoje ugodje in 

razkošje, za trpečega bližnjega pa ni bilo ne volje in 

ne časa.

Jože Krajnc

koroike^&lccme
DRAVOGRAD

2,2370^'

Vo mm&m
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OVEN: Prihaja krajše

obdobje, ki bi ga bilo 

'—^ najboljše preživeti v skladu s

pradavnim klicem narave - torej - zimsko 

spanje. Zvezde so se nad Ovne postavile 

tako, da jih bodo naravnost prisilile k 

neaktivnosti. Sicer podjetna in pogumna 

bitja se bodo počutila neučinkovito, 

blokirano in prepojeno z dvomi, sočasno 

pa se boste zelo dobro zavedali svojih 

poklicnih želja in možnosti za uveljavl

janje, ki ste jih še pred dnevi tako dobro 

uresničevali. Kratka pavza, da se ne boste 

jezili sami nase in na druge. Čim manj se 

boste upirali, tem boljše bo. Predajte se 

•enaijenju, razmišljanju kar tako- tja v tri 

dni, kak nepričakovani prijateljski poziv 

Pa vam lahko noro popestri skok iz 

starega v novo leto.

Priti do dna. Na samem boste razmišljali, 

Pomalem čarali in če bo treba, zavito 

tudi kaj povprašali. Pravzaprav boste le 

nadaljevali poslanstvo, ki vam ga zvezde 

nalagajo zadnje čase. Od partneija boste 

zahtevali popolno odkritost, tudi če bi 

bilo potem treba zaživeti kako drugače, 

Po samo vama primernem receptu. 

Splošno veljavno mnenje večine ne bo 

Pomembno niti za vas uporabno. Na 

duhovit način boste v družbi znali to tudi 

pokazati. Veliko planetarno vzpodbudo 

lahko izkoristite za vse duhovne 

aktivnosti, ki so namenjene osebni rasti 

in segajo veliko dlje od vsakdanjega 

Praktičnega znanja.

DVOJČEK: Tudi dvoj

čkom svetijo zvezde tako, da 

jim nekatere stvari nenadoma 

niso več jasne - zato toliko vprašanj in 

vrtanj vase in v druge, zlasti v najbližje. 

Na videz vedno spremenljivi Dvojčki se 

včasih tudi zares in od temeljev navzgor 

preobražajo, zdaj je tak čas - ne gre za 

krizo ali depresijo, temveč za obdobje 

tnalo večje miselne potrpežljivosti, celo 

hme, ki bo pripeljala do hitrih in uporab

nih zaključkov. Nova podoba samega 

sebe in drugih bo nato zelo dolgo služila 

kot merilo za presojo vsega naokrog,

dokler ne bo spet potreben kak temeljit 

servis. V prijateljski družbi, zlasti če ste 

jo povabili domov, se izogibajte 

prepirom.

RAK: Še dolgo se bo govo

rilo o vaši družabnosti, prav 

po vaši zaslugi se bodo po 

dolgem času srečali ljudje, ki se dmgače 

ne bi. Hvaležni vam bodo. V prijetno 

dogodivščino boste zapletli sorodnike in 

prijatelje in ne bo vam žal časa za 

potrpežljivo urejanje vsakdanjih in 

posebnih obveznosti, tudi potem, ko se 

bo družba razšla. To je najboljša 

možnost, ki vam jo ponujajo zvezde. Če 

pa boste popustili nekoliko dremavemu 

razpoloženju in dvomom, tudi finančnim, 

ki vas vztrajno zalezujejo, se lahko pri

hodnji dnevi sprevržejo tudi v pravo 

nasprotje. Ostalo bi vam manj veselja, 

zato pa dosti več dela.

LEV: Privoščili si boste 

(touF ! radožive urice, ne da bi bili 

v~—pri tem površni - nič ne bo 

mimogrede, še partner se ne bo mogel 

kar tako izmuzniti, če si bo zaželel 

kakšno prosto minuto. Zelo vas bo zani

malo, ali nima kaj za bregom in do kod 

lahko seže domišljija v vajinem odnosu. 

Delovali boste kot erotični magnet, nabi

rali pa boste le tiste cvetove, ki so pristni. 

Odpotovati kam daleč, tudi to bodo vaša 

praznična premišljevanja ali celo dejanja. 

Edini problem bo časovno usklajevanje. 

Enako kot za dušo, bi radi v prostem času 

poskrbeli tudi za telo, predvsem za 

zdravstveno kondicijo, ne da bi se odrekli 

vsakdanjim opravilom - čutite jih kot 

nepreklicno dolžnost

DEVICA: Sončni prazniki 

se vam obetajo in spretne 

roke za praktična opravila, ki 

jih manj nadarjeni ne zmorejo tako 

mimogrede - z lahkoto boste uskladili 

različne družinske in prijateljske interese 

in druge podrobnosti, značilne za konec 

leta. Vsi bodo imeli občutek, da so prišli 

na svoj račun, tudi če v resnici ne bo čisto 

tako. Najboljše se boste počutili doma 

in lahko se zanesete, da vas bodo 

obkrožali samo tisti, ki si to iskreno

želijo. Dober svetovalec boste, vaše 

mnenje sploh ne bo tako strogo in 

malenkostno, kot je včasih značilno za 

Device. Tudi ljubezenske iskrice bodo 

najlepše gorele med znanimi štirimi ste

nami.

TEHTNICA: Še vedno ste 

najraje zasidrani v domačem 

pristanu in vaša najljubša 

družba - bližnje sorodstvo. Toliko si 

lahko poveste, čas je za spoznavanje 

družinskega izročila, ki ga vsakdanjost 

med letom odriva v pozabo. 

Poznodecembrski položaj Sonca vam 

sicer nekoliko prizemljuje vaš zračni 

značaj, zato ste se začasno ukoreninili v 

znanem okolju, iskrica poželenja pa ven

darle tli in morda se bo v domačo idilo - 

že na začetku novega leta vmešala 

kakšna pravljična scena. Mraz ljudi razd

vaja, torej opazujte kje na toplem. 

Predvsem pa boste Tehtnice najbrž med 

najzvestejšimi potrošniki filmskega in 

TV- prazničnega razvedrila.

ŠKORPION: Nad zvezdnim 

vplivom se Škorpioni ne bi 

smeli pritoževati - še naprej 

uživate vso nebesno podporo pri 

kupčkanju bogastva, bliža pa se tudi čas, 

ko ga boste pripravljeni vsaj delno 

razdeliti ali pa bo tako naneslo, da ga 

boste nepričakovano investirali v 

olepšanje lasmega doma - drago, vendar 

zelo izvirno, zato boste ponudbo zagra

bili brez oklevanja. Predvsem pa se 

boste ukvarjali z raziskovanjem vaše 

bližnje okolice - spremembe ste v veliki 

meri sami izzvali in si jih želeli, zdaj pa 

vas nekoliko prehitevajo. Čas je ravno 

pravšnji, ljudje se zbirajo in lahko jih 

boste spoznali tudi v medsebojnih 

povezavah, da boste laže določili svoje 

mesto v novem okolju.

STRELEC: Očarljivi in 

''iŽfM) tra'0 skrivnostni se boste 
prikazovali svoji okolici, 

vedno bolj boste prisomi v družbi, vedno 

manj pa zapreženi v lastno kariero. 

Kalkulator v žepu pa lahko še vedno 

ostane med obvezno prtljago, saj se vam 

je materialna plat življenja tako priljubila.

da jo sprejemate tako rekoč že kot 

družabno igro. »Imeti« je lahko tudi 

svetli del vašega imidža, le da se Strelci s 

takšno pozo ne boste trajno okužili. 

Svojo pomembnost znate kovati tudi 

drugače, materialne dobrina pa, vsaj v 

času naklonjenega Saturna, naložiti v kaj 

trajnega in obetavnega. Nad tveganji ta 

čas niste posebej navdušeni, tudi v 

ljubezni ne.

x KOZOROG: Kar štiri plan- 

( ) eti od desetih so se ta čas

^y vgnezdili v vašem rojstnem 

znamenju in vas okronali za ljudi z 

največ možnostmi. Tak nebesni položaj 

je lahko velika in raznolika spodbuda, in 

da ne bo ostalo samo pri razglabljanjih, 

bo še nekaj dni skrbela Marsova energet

ska podpora. V katerokoli smer boste 

razmišljali in delovali, vse bo imelo eno 

izhodišče in en sam cilj: to boste - vi 

sami. O kakšni pretirani družabnosti torej 

ne bo govora, nekaj veseljaških uric pa 

bi lahko preživeli s povsem neznanimi 

ljudmi, ki vas s svojo bližino ne bodo 

omejevali v samorazvoju, predvsem pa 

se boste lahko pred njimi brez zadržkov 

postavljali.

VODNAR: Nihali boste 

f JJBj med samoto in neustavljivo 

slo po druženju z nenavad

nimi ljudmi. Čim bolj se razlikujete, tem 

boljše bo...Predstavili se boste kot 

samosvoji in močni, čeprav vas bodo 

občasno razjedale čisto običajne skrbi. 

Pred zagrenjenostjo vas varujeta ljubeč 

odnos zelo prijateljsko razpoložene 

osebe in vsaj ena srečna zvezda, na 

obzoiju pa se že kaže energetska pomoč, 

ki vas bo pognala v dejavnejše kolesje. 

Svoja sedanja razmišljanja in dvome 

boste uredili v višja in uporabna spoz

nanja , namesto z drugimi se boste že 

kmalu začeli bolj ukvarjati sami s seboj - 

kanček zdravega egoizma bo pomagal 

ustaviti tudi vaša ljubezenska kolebanja.

RIBI: Novo leto vam bo pri- 

( neslo več notranjega mira, kot ste
\”fnry (jgiahu zadnje letošnje dni. 

Predvsem z nadrejenimi, pa naj bo v šoli, 

službi ali doma imate težave - zdijo se vam 

pregrobi, včasih tudi krivični. Velikokrat je res 

tako, vendar - zakaj bi si z jezo odžirali energi

jo in dobro voljo. Tudi če se obvladate in ne 

reagirate, bo ostala grenka kepa v vašem 

želodcu...Usmerite misli in srce k svojim 

željam, z vsem dragim na kratko opravite in 

vsiljivci bodo sami od sebe izginili, ne boste 

jim dali priložnosti.

Čeprav zadnje čase kar varčno obračate denar, 
bo to povsem nepomembno: za praznike 

vam bo lepo in zabavno predvsem zaradi 

dobre in duhovite družbe.
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Spodrsljaji »velikih« lopovov

Zanimivosti

Da ne bo pomote
Čeprav bodo podatki in navedbe v pričujočem 

sestavku komu morda zvenele neverjetno in celo 

izmišljeno, bi želel v uvodu poudariti, da gre za 

povsem resnične primere, ki so zbrani iz polici

jskih zapisnikov predvsem, nemške policije. 

Verjetno pa bi kaj podobnega lahko našli tudi v 

analih drugih evropskih ali svetovnih policij. 

Predvsem pa gre za branje, ki je za ta poletni čas 

ravno pravšnje. Čeprav je napisano lahkotno in 

zabavno, pa vendarle ne pomeni, da so tovrstna 

kriminalna dejanja vredna posnemanja. Bodisi 

zaradi »lahkega zaslužka», Ixxlisi zaradi tega, da 

bi prej ko prej na tak način prišli v časopise ali 

javne medije.

In zakaj pravzaprav gre: govorili bomo o majh

nih in velikih lopovih, ki so na lahek način želeli 

priti do denarja, vendar so pri tem »obviseli» na 

lastni neiznadljivosti ali smoli.

KnokodiljE žreLo

tovornjaka so razbili stekleno steno na sprednji 

strani neke banke, namestili okoli nekega 

avtomata debelo vrv in pritisnili na plin. Avtomat 

pa je »razmišljal» po svoje in se je zataknil v vratih 

banke. Nočni »bančniki* so vrh vsega ugotovili, 

da niso izpulili avtomata za gotovino, marveč 

avtomat za potrjevanje čekov. Vzela jih je noč - 

seveda praznih rok.

GUj prič ko!
Ljubezen do lastne podobe ali do lastnih pod

vigov in njihove ovekovečitve, je bila - ob izjem

ni »bistrosti» - usodna za rii dolgoprstneže, ki so 

vlomili v neko trgovino v Schverinu. Med drugim 

so si namreč prisvojili tudi polaroidno kamero in 

se z njo na licu mesta takoj tudi slikali. Za spomin 

so namreč hoteli obdržati svoj nočni pohod. 

Vendar so na svetlo prišli le prazni listki in lopovi 

so kamero vrgli v koš. Seveda so pozabili, da so 

pri polaroidnih kamerah fotografije vidne šele 

čez nekaj minut...

Lahko si samo mislite, v kakšnem »košu« so 

kmalu končali!

Prodajalko, ki je prišla naslednjega dne zjutraj 

med prvimi na delo, je skoraj zadela kap, ko je 

na tleh zagledala »krvave* sledove in vse polno 

rdeče snovi. No, kmalu so nočnega tička našli 

globoko spečega pod eno izmed blagajn, kamor 

se je bil zavlekel z zlomljeno nogo, ko ni našel 

izhoda iz veleblagovnice.

RopAR z vizirko
Prav zanimivo je, kako je velika večina vlomilcev 

in roparjev (zmotno) prepričanih, da je oropati 

banko sorazmerno preprosto in niti ne preveč 

tvegano. Tako si je na primer mislil tudi brihmež 

iz nekega nemškega mesta, ki je nekega lepega 

dne prišel v neko banko in blagajniku pod nos 

pomolil listek, na katerem je pisalo: »To je rop!« 

Blagajnik je list obrnil in... na drugi strani 

zagledal ime in priimek ter polni naslov s tele

fonsko številko roparja. Ta je namreč svoje 

sporočilo napisal kar na drugo stran pisemske 

kuverte, ki mu je doma pač prva prišla pod roko.

Vzemimo na primer Andreasa Z. iz Berlina. Vso 

dolgo noč je visel med »nebom in peklom» in štel 

dolge ure do jutra. Da bi namreč prišel do zadnje 

stene neke draguljarne in čez noč obogatel na 

nepošten način, je lovil ranotežje preko mreže 

krokodilje kletke v berlinskem živalskem vrtu. 

Nenadoma mu je spodrsnilo in pristal je na 

drevesu, tik nad odprtimi krokodiljimi gobci. 

Zjutraj naslednjega dne, so ga policisti samo sneli 

z drevesa in ga premestili v drugo »kletko«. Lahko 

si predstavljate, kako iskreno je bil nesrečni 

Andreas vesel prihoda policije.

Pod vUk
Bolj po »filmsko» se je svojega podviga lotila 

skupina gangsterjev iz ene izmed severno 

nemških pokrajin. V nekem mestu so, oboroženi 

s šibrovkami, oropali transport denarja. 

Zabojnike z denarjem so naložili v svoje terensko 

vozilo in oddrveli. Daleč na srečo (ali na svojo 
smolo) niso prišli.

Najbrž jih je pokopalo nepoznavanje krajevnega 

železniškega voznega reda. Ko so namreč na

meravali na neki poljski poti prečkati železniško 

progo, so na njej obtičali ravno v trenutku, ko je 

pripeljal vlak in denar je odfrčal v zrak. 

Gangsterjem je uspelo rešiti le dva zabojnika in 

golo življenje.

Nočni' trezor
Poseben način (ne)uspešnega ropa so si izmislili 

neki lopovi iz Potsdama. Z vzvratno vožnjo

NaÌVNOST PA TAkA
Kot že rečeno, ima policija v svojih dosjejih 

polno zgod in nezgod takšnih drobnih in 

neizkušenih ter naivnih dolgoprstnežev.

V enem izmed dosjejev je na primer zabeležen 

tudi primer človeka, ki je ukradel vstopnice za 

neko prireditev in je potem nanjo, seveda na 

»ukradene» sedeže, tudi prišel.

Tu je zgodba o nekem vojaku, ki je v svoji uni

formi, vendar z masko na obrazu, oropal neko 

banko. Pri tem pa je na prsih lepo vidno pripeto 

nosil (pozabljeno?!) tablico s svojim imenom in 

činom. Ali zgodba o vlomilcu, ki je nekaj dni po 

ropu, prav v isti banki, ki jo je bil oropal, odprl 

žiro račun in nanj vložil natačno enako vsoto, kot 

jo je bil ukradel, itd. itd.

PijANČki NA
(IeLu

Izjemno nerodni, vendar vztrajni 

so pijančki, ki zaradi potrete po 

alkoholu poskušajo na čim lažji 

način priti do denarja. Sem sodi 

na primer dogodek nekega 23 let

nega alkoholiziranega vlomilca. 

Skozi strešno okno je poskušal 

vlomiti v neko veleblagovnico. 

Pri tem je izgubil ravnotežje in 

padel 14 metrov globoko prav 

med plastenke s paradižnikovo 

mezgo.

ZacIeL SEbE
Velika večina takšnih majhnih lopovov, ki vrhu 

vsega v akcijo krenejo prvič, je zelo živčnih. In 

tedaj se pripeti marsikaj. Za konec današnjega 

potepa po policijskih analih tale zgodbica. 

Neuspešni gostilničar Karl B. iz Kodna, je v potu 

svojega obraza in s tresočo roko blagajniku v 

neki banki pomolil pištolo in dejal: »Potrebujem 

denar, potrebujem veliko denarja!« Ob izhodu se 

je potem ustrelil v roko, končno pa se mu je 

zataknila še ključavnica na njegovem biciklu, s 

katerim je želel pobegniti.

Plačilo za strah: pet let zapora.

Priredil in pripravil TJ.

<adio alf9
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Križanka

NOVA
SORTA
JABOLK

ZGORNJI
DEL

SKAKALNICE

ME
SLIKARJA
DRAGANA

NEKG. ANG. 
GLEDALIŠKI 

IGRALEC, 
EDMUND

RISTO
SAVIN

ITAUANSKO 
ME ZA 
SOČO

PLOŠČA ZA 
RAZSTAVNE 
PREDMETE

"AMERIŠKA
LJUBLJANA"

IVO
ANDRIČ

JAPONSKA 
TIBETANSKO NABIRALA 

GOVEDO BISEROV

OSEBNI
ZAIMEK
IGRALEC
SHARIE

KARa
APOVNIK

STARA
PLOSKOVNA

MERA

LAHKOTNO
ODRSKO TRAVNIK, 

GLASBENO KOŠENINA
oao

MARIJAN
ZADNIKAR
KOVANEC,

DENAR

GRŠKI BOG 
LJUBEZNI

KRIŽANKO 
SESTAVIL 
F. NOVAK

RDEČINA,
ZNAMENJE

VNETJA

TOVARNA V 
NOVEM 
MESTU

oa
KOLESAR

SKE DIRKE

I ME 
I IGRALCA
■SPENCERJA

PRIPOMO
ČEK PRI 

TEHTANJU

GRŠKI 
FILOZOF IZ 

ELEE

NEKD. KIT. 
DRŽAVNIK

DEBaUH

ŽIVALSKE
USTNICE

SKUPINA
PEVCEV

ME
BALETKE 
STRAN IČ

ANG.
REŽISER

DAVID
OCENA,

UREJENOST

MOŠKO ME
PRIPOVEDNI

PESNIK GLASBENO
ZNAMENJE

NEKDANJI
AVSTRIJSKI
SMUČAR,

HANS

GRŠKA
ČRKA
KRALJ
ŽIVALI

PETJE Z NIZ 
KM TONOM

HUDOBEN
ČLOVEK

STANJE
OPEČENEGA

IVAN
TAVČAR

FIGURA PRI 
ČETVORKI

ZORANA
NJIVA

MESTO V 
VALENCU- 

SKEM 
ZALIVU

KAROLY
ACS

ENOTA ZA 
MOČ 

aEKTRI- 
ČNEGA 
TOKA

Durhcug vici
Poslanec
Mihec vpraša očeta:
-Zakaj jaz ne bi mogel postati 
poslanec?
-Ker si dober študent, pa še 
pošten si.

Ecks
-Zakaj si tako hitro izstopil iz 
boksarskega kluba?
-Trener meje pozdravil: 
“Dobrodošli, vedno 
potrebujemo svežo kri.”

Kavalir
Pepca pravi možu:
-Poglej tistega tam, lastnoročno 
je odprl ženi vrata od avta. To je 
pravi kavalir, ti kaj takega 
nikoli ne narediš.
-Kakšen kavalir neki, gotovo 
ima nov avto, ali pa novo ženo.

L_______________________ /

■fesftg&iššVEČER

podarja
električni brivnik

z akumulatorskim polnjenjem

vsakemu 
novemu naročniku

mesec dni po plačilu

prve naročnine

NAROČILNICA ZA VEČER Ji
Ime im priimek: ’ g „

Ulica: S O ■
’Rc* ■Postna St. in pošta: g

Datum in podpis: N •
>0 ®

Na Večer nisem bil naročen najmanj 6 mesecev in bom ^ 
ostal naročnik vsaj toliko časa.
(prep-biiv)

Ki

Durhcug vici

Pcdcitano
-Janezek, zakaj imaš v tej knjigi 

podčrtano vsako tretjo besedo, 

mar označuješ neznane besede? 

-Ne, vsak večer označim, kje 

sem ostal.

Kcmpliment
lakaje spoznal slavno igralko: 

-Čisto drugače sem si vas pred

stavljal.

-Kako? Mogoče staro in grdo? 

-Mlado in lepo, odvrne Jaka.

Pcštencst
Paznik zaporov poroča 

upravniku:

-Iz celice 15 je pobegnil 

zapornik.

-Kaj, je mar ukradel ključ?

-Ne, pošteno gaje priigral na 

kartah.

__________________________________s
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/ČOPA
računalniški 
inženiring d.d.

Zahvaljujemo se Vam za izkazano zaupanje 
v letu 1996 in vsem skupaj želimo vesel 

Božič in srečno Novo leto.

V p^avì računalniški trgovini,, smo v adventnem času 
pripravili raznovrstno ponudbo kakovostne računalniške 

opreme. Osebni računalniki/ multimedijski izdelki (zvočne 
kartice/ cdromi/ zvočniki/ TV in radijski sprejemniki)/ 
tiskalniki/ pripomočki za igro ali računalniške igre so 

lakko lepo darilo. Vabimo Vas/ da nas obiščete./ 
preiskusite opremo in pri nakupu za svoje najch^ažje^ 

poiščete svoje darilo pod našo novoletno jelko.

SREČNO 1997



emona obala koper ckd.

B£\©BB£)

BREZCARINSKE PRODAJALNE
LIBELIČE - RADELJ - VIČ

Želimo vesele 
božične in novoletne 
praznike ter srečno 
in uspešno leto 1997 
svojim kupcem in 
vsem Korošcem !

OPREMA

TOVARNA OBLAZINJENEGA POHIŠTVA 
2380 Slovenj Gradec, Pod gradom 4 

Telefon: 0602/42-051 
Telefax: 0602/42-153

Proizvode Nove opreme Slovenj Gradec lahko pod ugodnimi pogoji 
kupite v vseh večjih salonih ali v lastnih prodajnih enotah:

Slovenj Gradec, Pod Gradom 4, s 0602/44 185, 42 051 
Novo mesto, Košenice 65a, "S 068/321 674 

Divača, Lokev 189b, s 067/67 615 
Ljubljana, Tbilisijska c. 83, o 061/123 38 45 

Maribor, Ptujska c. 97, s 062/422 552
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COBISS o

So v prijaznost odeti praznični dnevi. So mnogi nasmehi 

kot sonca odsevi. So želje, obljube in lepi nameni. Bodo 

luči ugasnile in vreme bo sivo. Nasmehov bo manj in mra

za bo več. A ne pri nas. Pri nas bomo v vsak dan sonce 

ujeli. Da nam bo v novem letu skupaj lepše in prijaznej- 

še. Hvala, ker nam zaupate in nas podpirate. Srečno! slovenska naftna dmiba


